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محســن افشــانی، بازیگر پرحاشیه ای که 
هرازگاهی در فضای مجــازی جنجال به 
پا می کند، با انتشــار تصویری از اســامی 
اشــخاصی کــه ارز دولتــی  گرفته اند، در 
اینســتاگرامش نوشــت: »یک میلیون و 
دویســت و نود و چهار هــزار و هفتصد و 
بیســت و هشــت یورو ارز دولتی گرفته! 

امیر نوری لطفاً پاســخگو باشه با این همه ارز نیمایی چکار کرده؟«. امیر نوری 
هم در واکنش به این موضوع در اینســتاگرامش نوشــت: »بنــده کلاً یک بار 
)هلند، بلژیک، لهســتان، آلمان، فرانسه، سوئیس، اسپانیا( رفتم که یورو لازمم 
بشــه، کلاً هم یه سنت ارز دولتی نگرفتم، بقیه جاهایی هم که رفتم دلار خرج 
کردم. از هفت ســالگیم دارم کار می کنم، زحمت می کشــم، پــول در میارم«.

هیچوقتتسلیمنشو
پس از باخــت چهار بر صفر بارســلونا 
در مقابــل لیورپــول، کاربــران فضای 
لیورپول- بارسلونا را  مجازی هشــتگ #
در توییتــر داغ کردند. یکــی از کاربران 
در ایــن باره نوشــته اســت: »از بازی 
لیورپــول و بارســلونا خیلــی درس ها 
می شــد گرفــت. یکی رفتــار بازیکنان 

بــا داور و برعکس. دومی رفتار تماشــاگران لیورپول که چندین صحنه به 
ضررشــون قضاوت شــد، اما مثل برخی از تماشــاگران ما صندلی نکندن، 
ســنگ پرتاب نکــردن و فحاشــی نکردن بــا اینکه کمتر از یــک متر با 
کمک داورها فاصله داشــتند«. کاربر دیگر هم نوشــته است:»روی لباس 
محمد صلاح نوشــته بود:»never give up« یعنی هرگز تســلیم نشو! 
این رمز زندگی اســت، رمز پیروزی حتی وقتی توی زمین فوتبال نیستی«.

ازرابینهودهاخبرینیست!
کاربران فضای مجازی در واکنش به اعلام 
خبر لغو سفره  های افطار در حرم رضوی 
و اختصاص هزینه  های آن به سیل زده ها، 
در قالب هشــتگ های مختلف از آستان 
قدس برای این موضوع تشکر کردند. یکی 
از کاربران در توییتر نوشته است: » امسال 
آستان قدس دیگه افطاری نداره قرار شده 
کل پولش رو بدن به سیل زده ها و ظاهراً 

حجاج هم هزینه ولیمه هاشون رو دادن برای سیل زده ها. فقط نمی دونم چرا از 
براندازایی که در این راستا رابین هود می شدن خبری نیست«!

گامهایمحکم
مهدی محمدی تحلیلگر و کارشــناس 
مسائل سیاسی، همزمان با سالروز خروج 
آمریکا از برجام در صفحه توییترش نوشته 
است: »امروز اتفاق مهمی رخ داد. اکنون 
آمریکا و اروپا می دانند هزینه مسیری که 
می روند می تواند در کوتاه مدت زوال کامل 
برجام باشد. گام های نخست می توانست 

قوی تر برداشــته شود اما همین هم بد نیست. اکنون حیاتی است که دوباره 
نغمه مذاکره با آمریکا ســاز نشود و گام های بعدی محکم تر برداشته شود«.

 مجازآباد

کیانراد همه چیز از اینســتاگرام شــروع شد. اصلًا 
بگذارید این طور بگوییم که »جنتلمن« را اینســتاگرام 
»جنتلمــن« کرد! نه اینکه قصد داشــته باشــیم همه 
تقصیرها را گردن اینستاگرام و فضای مجازی بیندازیم...
نه! این خاصیت فضای مجازی اســت که هرازچندگاهی 
ترانه جدید یک خواننده را سر زبان ها می اندازد. به عبارتی 
این به بخت خواننده محترم هم بستگی دارد که ترانه اش 
بــه لطف فضای مجازی، همه جا غوغــا کند یا اینکه به 
جز خودش و شــوهرخاله اش کسی ترانه را نشنود! ترانه 
»جنتلمن« که این روزها در فضای مجازی غوغا کرده هم 
از این قاعده مستثنا نیست. ترانه ای که از همان روز اول 
انتشار، با سروصدای صفحه های اینستاگرامی فعال در این 
زمینه، سوژه داغ فضای مجازی شد و حالا پس از گذشت 
بیش از یک ماه از تاریخ انتشــارش، با حدود 40 میلیون 

بازدید همچنان سوژه داغ فضای مجازی است! 

 »دی جی« در دبستان پسرانه!
اینکه پای یکی از پر سروصدا ترین ترانه های سال های اخیر 
کشورمان، چرا و چگونه به  رسانه  ها باز شد، برمی گردد به 
روز معلم! همزمان با این روز، عکس و فیلم های مختلفی 
از برگزاری جشن  های روز معلم، در فضای مجازی منتشر 
شد که بعضی هایشــان انصافاً به همه چیز شبیه بود جز 
جشــن روز معلم! تا پیش از این شاید  خیلی ها نام ترانه 
»جنتلمن« را هم نشنیده بودند، اما پس از انتشار فیلم هایی 
که نشــان می داد دانش آموزان در مدارس درحال رقص و 
پایکوبی با آهنگ جدید »ساسی« هستند، این ترانه سوژه 
رسانه های مختلف شد. در کنار مدارس دخترانه بخصوص 
دبیرستان ها، چند فیلم هم از مدارس پسرانه منتشر شده 
بود. در این میان یکی از فیلم ها که بیشتر از همه در فضای 
مجازی سر و صدا کرد، اما مختص به یک دبستان پسرانه 
بود که نشان می داد مسئولان مدرسه به سبک عروسی های 

آنچنانی برای بچه ها »دی جی« هم استخدام کرده اند!

  ورود وزیر و فرمانده به ماجرا
اینکه چه بر ســر ما و ذوق و سلیقه هنری مان آمده که 
تصنیف های اســتاد بنان و ناظری جای خودشــان را به 
موسیقی های شــیش و هشت و صدمن یک غاز داده اند، 
را می شــود زیرسبیلی ردکرد یا  بررسی اش را گذاشت به 
عهده کارشــناس ها، اما اینکه یک موسیقی سخیف در 
روز گرامیداشــت مقام معلم در چند مدرسه کشورمان 
پخش می شــود را هیچ جوره نمی شــود زیرسبیلی رد 
کرد! موضوعی که حتی صــدای وزیر آموزش و پرورش 
را هم درآورده اســت. آقای بطحایی در واکنش به پخش 
»جنتلمــن« در مدارس گفته اســت: »در این کلیپ ها 
اغراض سیاسی کاملاً مشهود است. در این فضا که معلمان 
بالاترین قشر در حوزه سرمایه اجتماعی هستند کلیپ هایی 
بی نام و نشان پخش می شود. از دیروز سه نفر از دوستان 
متخصص را مأمور بررسی این موضوع کردم تا ریشه تولید 
این کلیپ ها مشخص شود، زیرا اعتماد عمومی و باور مردم 
متدین را خدشه دار می کند. امیدوارم پلیس فتا هم در این 

موضوع به ما کمک کند، زیرا این کلیپ ها بی نام و نشان 
هستند«. سردار اشتری فرمانده ناجا هم در واکنش به این 
ماجرا گفته اســت: »در صورت درخواست از پلیس برای 
شناسایی و برخورد با انتشاردهندگان کلیپ های نامتعارف 

در مدارس، از هیچ کمکی کوتاهی نخواهیم کرد«.

  لطفاً تعجب نکنید
نه اینکه بخواهیم بدبین باشیم یا به سبک برخی رسانه ها 
هوچی گری کنیم که لابد در پسِ پخش این موســیقی در 
چند مدرسه کشورمان، ســازمان جاسوسی فلان کشور و 
عوامل بیگانه نقش آفرینی  کرده  اند یا به خاطر پخش یک 
ترانه سخیف در چند مدرسه احتمالاً غیردولتی، بدبخت و 
بیچاره  شده ایم و مسئولان باید مملکت را ول کنند و بچسبند 
به پیدا کردن عوامــل این تهاجم فرهنگی! اما این هم که 
فکرکنیم این ترانه به طور کاملاً اتفاقی در میان دانش آموزان 
جا افتاده، خوش خیالی محض است. کافیست به »موزیک 
ویدئو« یا همان »نماهنــگ« این ترانه نگاه کنید. موزیک 
ویدئو با شعر »باز آمد بوی ماه مدرسه« و نمایی از چند دختر 
دبیرستانی با لباس فرم مدرسه آغاز می شود. پس زیاد بیراه 
نیست اگر بگوییم این ترانه از همان اول برای طیف خاصی 
که نوجوانان و بخصوص بچه  مدرســه ای ها باشند، ساخته 
شده و نباید از علاقه مند شدن نوجوانان و دانش آموزان به 
این ترانه و پخش شــدنش در مدارس، زیاد تعجب کنیم!

  آش همان، کاسه همان
اینکه در هرحال قصد و غرض هایی در ماجرای ساخت 
این موســیقی وجود داشته و دستگاه های نظارتی هم 

در ایــن ماجرا  کوتاهی کرده اند، قبول. اما انصافاً تا چه 
اندازه در مدارسمان برای برگزاری  برنامه های مفرح در 
چارچوب فرهنگ خودمان برنامه ریزی کرده ایم؟ چقدر 
به تغییر و تحول در برنامه های فرهنگی، پرورشــی و 
اخلاقی مدارســمان فکر کرده ایم؟ صف های صبحگاه 
طولانی، ســخنرانی های خســته کننده، کلاس های 
خشــک پرورشی و ده ها مراســم کسل کننده دیگر به 
سبک سیستم آموزشــی 30 سال قبل، چیزی نیست 
که به وسیله اش بشود نوجوان و دانش آموز امروزی را 
کنتــرل کرد! یکی از کاربران فضای مجازی در ارتباط 
ساسی_مانکن که  با این موضوع در قالب هشــتگ #
از  هشــتگ  های داغ این روزهای توییتر است، نوشته: 
»عزیزانــی که از کلیپ های منتشــر شــده از رقص 
دانش آموزان گله مندند، لطفاً یک نمونه از شــادی در 
چارچوب شــرع در  محیط های آموزشی به من نشون 
بدیــد. خیلی هــا از این حرف خوششــان نمی آید اما 
تقصیر خودمان هم هست که نتوانستیم شادی درست 

و حسابی برای بچه ها تدوین کنیم«.
پخش ترانــه و رقص و پایکوبی در مــدارس نه برای 
نخستین بار اتفاق افتاده و نه قرار است برای آخرین بار 
باشد، کما اینکه در گذشته هم بارها در مهدکودک ها، 
مدارس و دانشــگاه ها مسائلی از این دست را  دیده ایم. 
به نظر می رسد تا زمانی که به فکر ایجاد تغییر و تحول 
در ایــن زمینه و تدوین  برنامه هــای مفرح در محیط 
بعضاً خشــک آموزشی نیفتیم، آن طرفی ها این کار را 
برایمان انجام می دهند و به قول قدیمی ها، آش همان 

است و کاسه همان!

دربارهماجراییکهنظامآموزشیرابهچالشکشید
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فرهنگ و هنر
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فرهنگ و هنر

قائم مقام بنیاد سینمایی فارابی در گفت و گو با »قدس« مطرح کرد

ضرورت سهم  اکران بیشتر 
برای فیلم های  فرهنگی

انتشارتذکربرجامیرهبرانقلاب

 »گفتم اعتماد نکنید« 
کتاب می شود

سهممدافعانحرمازنمایشگاهکتاب

»مجید بربری« رکورد زد

 فروش400 میلیونی »تذکره الاولیا«
 با تصحیح  شفیعی کدکنی

نگاهی به آمار فروش فیلم های ســینمایی در سال های اخیر نشان می دهد 
که ســهم فروش فیلم های کمدی بســیار بالاتر از فیلم های اجتماعی بوده 
است. اگرچه در مواردی معدود، فیلم های خوب و استاندارد اجتماعی که در 
جشنواره های داخلی و خارجی تحسین شده و جوایزی را کسب کرده بودند، 
توانستند همتراز با فیلم های کمدی به فروش برسند، اما ضمانت سودآوری 
فیلم های کمدی در گیشه سبب شده که برخی کارگردان های شناخته شده 
به سراغ فیلم سازی در این ژانر بروند. با وجود اینکه سهم فیلمسازان اجتماعی 
در کشورمان بیشتر از فیلمســازان کمدی است، اما سبد اکران سینماهای 
کشور بیشــتر در اختیار فیلم های کمدی است و سهم بیشتری از فروش را 
به دســت می آورند. درباره اینکه چرا فیلم های اجتماعی به نسبت فیلم های 
کمدی، توفیق کمتری در گیشــه دارند و اینکه آیا مافیایی در اکران وجود 
دارد که ســانس های طلایی و ســالن های خوب 
را بــه فیلم هــای کمدی می دهــد با حبیب 
ایل بیگی، قائم مقام بنیاد ســینمایی فارابی 
گفت و گو کردیم که می خوانید. بیشتر سهم 
سینمای ایران را فیلم های اجتماعی تشکیل 
می دهد، فیلم های اجتماعی به نســبت 
فیلم های تاریخی، تخیلی و جنگی 
به امکانات زیــادی نیاز ندارد، 
چــون در موقعیــت و زمان 
کنونی قابل ســاختن است. 
اگرچه ساخت فیلم اجتماعی 
دشواری های خودش را دارد، 
امــا هزینه هایی که بر فیلم 
مترتب  جنگــی  و  تاریخی 
اســت، بر فیلــم اجتماعی 

نیست. ...

گفتوگوبامدیرموسسهتربیتبدنیآستانقدسرضوی

استادیوم امام رضا  را آماده 
بازی های آسیایی می کنیم
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ورزش

حسینی:ازداوریهاضربهخوردیم

 دشمنان می گویند
 ما  قهرمانیم

کاپیتان تیم فوتبال پرسپولیس می گوید: برخی با بیان اینکه پرسپولیس قهرمان 
شــده و یا دیگر قهرمان نمی شود می خواهند به این تیم ضربه بزنند. سیدجلال 

حسینی درباره وضعیت پرسپولیس پس از حذف از لیگ 
قهرمانان آسیا ، اظهار کرد: ما از لیگ قهرمانان آسیا 
کنار رفتیم و نتوانســتیم به دور بعدی صعود کنیم. 
الان دیگر باید همه تمرکزمان فقط روی لیگ برتر 
باشد. ما دو بازی بســیار سخت پیش رو داریم که 

برایمان بســیار حساس هستند.وی در ادامه با 
بیان اینکه پرسپولیس هنوز قهرمان لیگ 

نشده است، گفت: برخی که می گویند 
پرســپولیس دیگر قهرمان شده به 
خاطر دشمنی با این تیم این گونه 
مسائل را مطرح می کنند. ما مدت 
زیادی است که صدر جدول هستیم و...

چندخطدلدادگی
رقیهتوسلی: جایت بالای سَر من است... یاعلیُّ یاعظیم، یاغفورُ یا رحیم! بی تو 

کم و کسری ندارم... اللهم إنیّ أدعوُکَ...
اصلاً این روزها هر اقامه ای که می بندم و به هر ربنّایی که می رسم، بغض می کنم. 

از بنده نوازی تان، نمک نشناسی مان، از دست و دلبازی تان، نابینایی مان...
یا مقلّب القلوب و الابَصار! در ســومین خوانِ مجلل رمضانتان، سَر سپرده ام به 
تســبیحات پرُرحمت و به مخلوقات زمین فکر می کنم. به سربالایی هایی که 
کنارشان نفس می کشی، به پرتگاه هایی که دستشان را می گیری، به زخم هایی 

که سنگ صبورشان می شوی و به ظلمتی که نور می بری برایشان.
الهی! چرا نمی شود یک شِمّه از شما را دید و به وادی عشق نرسید، به ارَض و 

سماء، به لیلی و مجنون؟!

آنسیلواینسیل
شاید به سیل ربطی نداشت، ولی صبح که براي نماز بلند شدیم، آب دستشویي ها 
در اداره تبلیغات اسلامی »خرم آباد« قطع بود و مجبور شدیم با آب آبسردکن 
وضو بگیریم. از تهران 9 نفره راه افتاده بودیم، اما امروز صبح شده بودیم 17-18 
نفر. چهار نفر در قم اضافه شدند و دو نفر در اراک. دو سه تا از بچه هاي اصفهان 
هم خودشــان را با ماشین شخصي رسانده بودند. ساعت 7 با دو میني بوس راه 
افتادیم به سمت »معمولان«. با یک کارتن بزرگ حاوي 30 بیل نو و دسته بیل! 
تا آفتاب روي شهر پهن شود هوا کمي سرد بود. راننده با لهجه لري گفت: توی 
این میني بوس ها در زمستان یخ مي زني... تابستان هم مثل زودپز است. شیارهاي 
عمیق کنار خیابان ها و کوچه ها، گل ولاي هاي انباشــته شده در حاشیه جاده، 
تخریب دیوارها، درخت هاي از ریشه درآمده و انباشت زباله ها و پلاستیک ها از آثار 
به جا مانده از سیل در حاشیه شهر خرم آباد بود. در آزادراه خرم آباد - اندیمشک، 
می شــد چند برابر خرمي و سرســبزي اي که از قم تا اراک دیده بودیم را دید. 
چند کیلومتري که از شهر گذشتیم و نخستین پمپ بنزین را رد کردیم، روي 
تابلوهاي کنار جاده، نوشته بود: »جاده پلدختر مسدود است«. اگر جاده اصلی باز 
بود تا پلدختر یک ساعت و تا معمولان حدود 40 دقیقه راه بود، اما حالا و از راه 
فرعی تا معمولان حدود 3 ساعت راه داشتیم. چاله هاي آب گل آلود، جاري شدن 
چشمه ها در ته شیارها و دره ها، خط خطي شدن کوه ها و تپه ها بر اثر شیارهاي 
سیلاب، رانش زمین، ریزش کوه ها و حاشیه رودخانه ها، غلتیدن تخته سنگ ها 
به حاشیه جاده، آویزان شدن ریشه ها و سرنگوني درختان، شادابي زمین که با 
رویش پرپشت گیاه خود را نشان داده بود، خوشه بستن گندمزارها، از آثار مشهود 
بارش ها و سیل در کوه و در و دشت بود. آمبولانس هاي هلال احمر، تریلي هایی 
که بلدوزر مي بردند، اتوبوس ها و میني بوس هایي که مسافرانش گروه هاي داوطلب 
مردمی و جهادي بودند، ماشین هاي نظامي، محموله هاي کمک هاي مردمي و... 
هم از نشانه های سیل مهربانی و انســان دوستی ایرانی ها. در عوارضي بزرگراه 

مي شد همه این ها را یکجا دید. همه یک مقصد داشتند پلدختر یا معمولان.

 ربناّ و رطب

شاهد عینی-قسمت سوم

تکنگاریهایعلینورآبادیازسفربه»معمولان«
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فرهنگ و هنر
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رستم زاده- حسینی: لیگ در حال رسیدن به خط پایان 
است و پرونده اش با تمام فرازها وفرودهایش در حال سپرده 
شدن به بایگانی تاریخ است. در این پرونده اما نام استادیوم 
امام رضا )ع( و تماشاگران مشهدی برای همیشه به یادگار 
چشم نوازی خواهند کرد. فارغ از تمام اتفاقاتی که در دو هفته 
پایانی رقم خواهد خورد قهرمان این دور از مسابقات مشهدی 
ها هستند که با میزبانی شایسته خود الگویی شدند برای 
تماشاگران لیگ برتر در شهرهای دیگر. در این بین به گواه 
همگان میزبانی تربیت بدنی آستان قدس رضوی در غالب 
استادیوم امام رضا)ع( نمود و بروز ویژه ای داشت. به همین 
بهانه با دکتر هاشمی جواهری ، مدیر موسسه تربیت بدنی 
آستان قدس رضوی مصاحبه ای انجام دادیم که با توجه به 
جزییات بیان شده در خصوص این فرهنگسازی و میزبانی 

خواندنش خالی از لطف نیست.

  در پایان لیگی طاقت فرسا استادیوم امام رضا)ع( 
به عنوان نگین ورزش کشــور میزبانی نمونه از 
مســابقات لیگ داشــت. این میزبانی ها با چه 

سازکاری انجام شد؟
همانطور که می دانید این استادیوم در 27 شهریور 97 
با بازی بین دو تیم منتخب کربلا و منتخب مشهد افتتاح 
شــد که در زمان خودش اتفاقی بی بدیل بود و توانست 
همدلی خوبی بین نهادهای برگزار کننده مســابقات به 
وجود بیاورد و نشان دهد که استادیوم چه پتانسیل بالای 

فنی و فرهنگی برای برگزاری مسابقات بزرگتر دارد.

  در همان بازی افتتاحیه هم به نظر می رسید شما 
به عنوان میزبان اصلی استرس داشتید و شب قبل 

کابوس می دیدید؟
واقعیت همین اســت. آن روزها با توجه به نگرانی که از 
لحاظ سازماندهی شــهری در زمان برگزاری مسابقات 
در این اســتادیوم وجود داشــت و البته از لحاظ امنیت 
برگزاری به الگوی مناسب و مشــخصی نرسیده بودیم 
همه نگران بودیم و اســترس زیادی داشتیم. اما متانت 
و رفتار تماشاگران فهمیم مشــهدی و قابلیت های این 
استادیوم پیشرفته به همه نشــان داد که می توان اینجا 
میزبانی های بزرگی انجام داد. به همین دلیل هم بعد از 
برگزاری بدون حاشــیه بازی پرسپولیس و شهر خودرو 
تمام مسئولین شهری به این باور رسیدند که وجود این 
استادیوم و میزبانی خوب آستان قدس رضوی می تواند 
باعث پیشرفت مباحث ورزشی و قهرمانی در استان شود. 
لذا همه نهادهای اجتماعی ،سیاسی  و ورزشی با نگاهی 
مثبت برای برگزاری و میزبانی شایسته وارد عمل شدند.

  در این بین به نظر می رســد قابلیت های این 
استادیوم مدرن هم در جلب اعتماد مسئولین و 

تماشاگران اهمیت ویژه ای داشته است.
این استادیوم در سال 2017 به عنوان یکی از زیباترین 
استادیوم های جهان معرفی شد و قابلیت هایی ویژه ای 
دارد که یکی از آنها تخلیه آن در 8 دقیقه اســت. ضمن 
اینکه معتقدم کیفیت بالای چمن این اســتادیوم نقش 
مهمی در نتایج کسب شده شــهرخودرو دارد. این تیم 
روی زمین بازی می کند پس چمن یکدســت و حضور 
چشمگیر تماشــاگران باعث می شود تیم های میهمان 
دچار مخمصه بشوند. درواقع به اعتقاد بسیاری استادیوم 
امام رضا)ع( باعث شد کیفیت لیگ برتر هم بالاتر برود و 
فوتبال کشور بتواند روی میزبانی های بین المللی در این 

استادیوم مانور دهد.

  نظرتان در مورد رفتار تماشاگران مشهدی در 
بازی های انجام شده در این استادیوم چیست؟ 

می خواهیم بدانیم در طول این رقابت ها مثلا چند 
صندلی شکسته را تعویض کردید و یا ..؟

برنده اصلی این بازی ها تماشاگران بودند. ما در این 20 
بازی حتی یک صندلی شکسته نداشتیم. حتی یک شیشه 
هم ترک برنداشــت و این در حالی است که در شهرهای 
دیگر و حتی استادیوم آزادی آن همه بدرفتاری و خسارت 
را شاهدیم. مردم مشــهد لایق این امکانات خوب بودند 
و ارزش این اســتادیوم را بخوبی درک کرده اند.همین 
هست که در طول فصل هیچ برخورد و رفتار بدی در این 

استادیوم ندیدیم.

  نقش کارهای فرهنگی موسســه تربیت بدنی 
آستان قدس رضوی را در این فرایند چقدر پررنگ 

می دانید؟
من به میزبانی و همراهی خودمان نمره قبولی می دهم ولی این 
نمره برای ما کافی نیست و ما نقاط ضعفی داریم که باید آن را 
مرتفع کنیم.مثلا ما با توجه به شماره گذاری صندلی استادیوم 
ها هنوز در بلیط فروشی ها دچار مشکل عمده هستم. گیت 
های ورودی مان باید اصلاح شود که این البته تعامل دوسویه 
با باشگاه ها را در خصوص تشکیل کانون هواداران می  طلبد. 
تلاشمان این است که بزودی و با توجه به امکاناتمان الگوی 
 جدیدی از بلیط فروشــی در اســتادیوم ها را عرضه کنیم.
در مورد مسائل فرهنگی هم با وجود کارهای خوبی که انجام 
شد و تماشگران ما را همراهی کردند ولی هنوز جای کار داریم 
و باید به سمتی برویم که برای سایر استادیوم ها و هواداران 

الگو سازی کنیم.

  به نظر شما مســئولان کاملا برای ادامه بازی ها 
و حتی برگــزاری بازی های بیــن المللی در این 

استادیوم مجاب شده اند؟
نکته کلیدی این است که مسئولان را به این باور برسانیم 
که همیشه قرار نیست شــاهد اتفاق های خوب و بدون 
هزینه در این اســتادیوم باشــیم. به هر حال فوتبال و 
استادیوم ها و تماشاگران اتفاقات پیش بینی نشده زیاد 
دارد و با وجود تمام مراقبت ها و فرهنگ سازی ها احتمال 
دارد حاشیه ای به وجود بیاید. مهم این است که بتوانیم 
اولا آن حاشــیه ها را مثل الان به حداقل برسانیم و دوم 

بتوانیم با آن ها کنار بیاییم و کنترل کنیم.خوشبختانه نگاه 
مسئولان آستان قدس به این موضوع کاملا مثبت است 
و تمام تلاششان این است که در خدمت رسانی به مردم 

کیفیت کار دربالاترین شکل انجام شود.

  با این حال در طول فصل چالش هایی در خصوص 
هزینه ها با باشگاه ها داشتید که حاشیه هایی را به 

وجود آورد.در این مورد توضیح می دهید؟
برای ســاخت چنین اســتادیومی همیــن الان 1000 
میلیارد تومان بودجه لازم اســت که نه دولت و نه بخش 
خصوصی توان ساخت آن را ندارند. پس باید هدف اولمان 
حفظ این سرمایه عظیم باشد که در این راه هزینه های 
نگهداری آن بخش عمــده ای از دغدغه ماســت. پولی 
هم باشــگاه ها پرداخت می کنند فقط صرف امور پس 
از بازی و تمرین می شــود و بقیه هزینه نگهداری چمن  
و حفظ تاسیســات بر عهده خود ماســت. ولی باز هم با 
توجه به اینکه این استادیوم متعلق به مردم است کمال 
 همکاری و همیاری را در ایــن خصوص انجام می دهیم.

  با توجه به احتمال کسب سهمیه آسیایی توسط 
شهرخودرو و البته حضو ر نمایندگان AFC برای 

بازدید چه اقداماتی باید انجام دهید؟
یک زمین تمرین استاندارد و هیبریدی باید ایجاد کنیم که 
تدابیر آن اندیشیده شده تنها اصلاحات کوچکی در مورد 

سرویس های بهداشــتی و بوفه ها و تغذیه تماشاگران و 
گیت ها باید انجام دهیم. ضمن اینکه خودمان در تلاشیم تا 
مسئله هتلینگ مجموعه را هم زودتر به سرانجام برسانیم تا 
بتوانیم در مسئله توریسم ورزشی هم ورود کنیم و با ایجاد 
کمپ و میزبانی از تیم های مختلف بین المللی روی مسائل 

فرهنگی ورزشی مدنظر بیشتر کار کنیم. 

  با توجه به عملکردی که در برگزاری لیگ برتر و تعامل 
با باشگاه و هیئت فوتبال داشتید در تعامل با دیگر 

هیئت های ورزشی چه کارهایی می شود انجام داد؟
ما در این مجموعه 35 ســالن داریم که بطور تخصصی به 
ورزش های مختلف تعلق دارد و ما همیشه این آمادگی را 
داریم که در کنار هیئت های ورزشی به ورزش شهروندی 
و همگانی کمک کنیم. همین الان آستان قدس رضوی با 
ساماندهی برنامه های بیش از 10 هزار نفر بزرگ ترین مرکز 
اوقات فراغت کشور است و ما بیش از 40 رشته ورزشی را در 
موسسه تربیت بدنی آستان قدس پذیرش داریم. در این بین 
بیشترین تلاش ما البته پوشش مناطق غیر برخوردار است 
که خادمیاران ورزشی ما در آنجا مشغول فعالیت و شناسایی 

استعدادهای ورزشی در رشته های مختلف هستند.

  با این گستره وسیع حضور در ورزش همگانی و 
شهروندی نقش تربیت بدنی آستان قدس رضوی 
در فرایند انتخابات و تحولات هیئت های ورزشی 

استانی چقدر است؟
واقعیت این اســت که همه ما می دانیم مجامع انتخاباتی 
هیئت ها جنبه صوری دارد. زمانی که در ترکیب و چیدن 
اعضای مجمع مدیرکل و روسای فدراسیون ها نقش دارند 
مشخص اســت که نفراتی رای می آورند که همسو و هم 
سلیقه مدیران باشند. اما تربیت بدنی آستان قدس رضوی 
که به عنوان نماینده باشــگاه ها در تمــام مجامع دعوت 
می شود سعی کرده مستقل و بر اساس سیاست های تبیین 
شــده به افراد رای دهد. با این حال معتقدیم در بعضی از 
مجامع بیش از یک رای باید داشته باشیم چون اثر گذاری 
ما در برخی رشته ها با وجود داشتن سالن های تخصصی 
و استعدادیابی صورت گرفته توسط ما در این رشته حتی 

بیشتر از برخی هیئت هاست.

گفت و گو با مدیر موسسه تربیت بدنی آستان قدس رضوی

استادیوم امام رضا j را آماده بازی های آسیایی می کنیم

دست به یقه شدن نیمار و دراکسلر!
ورزش: نیمار، دو سال پس از پیوستن به پاریس سن ژرمن، هنوز به مقبولیت حداقلی میان 
خیلی از هم تیمی هایش نرسیده است. دیروز نشــریه لوپاریزین فاش ساخت که اوضاع در 
رختکن پی اس جی هم خوب پیش نمی رود و اختلافات عمیقی بین نیمار و ستاره های بعضا 
جوان پی اس جی وجود دارد.  این نشریه حتی فاش ساخت که پس از بازی با مون پولیه)هفته 
گذشته( بین نیمار و دراکسلر درگیری فیزیکی رخ داده است. دراکسلر درون رختکن با اعتراض 
به نیمار گفته حرکات انفرادی خود به تیم ضرر می زند. نیمار که از این حرف بشدت عصبانی 

شده بود، در پاسخ می گوید که تو چه کسی هستی که بخواهی با من اینطور حرف بزنی؟

درگیری مسی و هواداران در فرودگاه لیورپول
ورزش: لیونل مسی پس از شکست تاریخی بارسا برابر لیورپول، از حال روحی مناسبی 
برخوردار نبود و گویی به همین دلیل با هوادان تیم خودی نیز درگیر شده است. پس از پایان 
بازی، مسی به دلیل حضور در تست دوپینگ، دیرتر از بازیکنان بارسا به فرودگاه رسید. او 
همراه با مدیر تدارکات بارسا در فرودگاه حاضر شد که آنجا به گروهی از هواداران خشمگین 
بارسا برخورد کرد. آنها پس از مشاهده مسی شروع به دادن شعارهای اعتراضی کرده و مسی 
را به باد انتقاد می گیرند. فوق ستاره آرژانتینی در اقدامی عجیب، با این گروه دچار تنش 

لفظی می شود و اگر دخالت همراهش نبود، ممکن بود کار به جاهای باریکی کشیده شود.

مورینیو: گل چهارم لیورپول را بازیکنان زیر 14سال می خورند!
ورزش: ژوزه مورینیو بعد از شکست سنگین بارسلونا مقابل لیورپول و ناکامی کاتالان ها در صعود 
به فینال لیگ قهرمانان، ذهنیت بارسا در این بازی را عامل اصلی ناکامی این تیم دانست. مورینیو 
بخصوص در مورد صحنه گل اوریگی روی کرنر الکساندر آرنولد می گوید: »اگر در مسابقات 
زیر 14سال یا زیر 15سال چنین گلی می دیدیم، می گفتیم خب اشکال ندارد، این ها هنوز بچه 
هستند و حتما خواب شان برده. این بچه ها هنوز ذهنیت فوتبال پیدا نکرده اند و باید اصول اولیه 
فوتبال را یاد بگیرند. ولی اینجا با بهترین بازیکنان دنیا روبه رو هستیم و به همین علت، دریافت 

گلی مثل گل چهارم این بازی از وضعیت ذهنی تیم خبر می دهد.«

رئال و 280میلیون یورو برای امباپه
ورزش: فرانس فوتبال مدعی شد رئال مادرید قصد دارد در فصل تابستان کیلیان 
امباپه ستاره فرانسوی پاری ســن ژرمن را با رقم نجومی 280 میلیون یورو جذب 
کرده و به مادرید منتقل کند. نشریه فرانسوی فرانس فوتبال می گوید فلورنتینو پرز، 
رئیس باشگاه رئال مادرید تصمیم خود را گرفته و مصمم است با شروع فصل نقل و 
انتقالات تابســتانی بزرگ ترین بمب نقل و انتقالاتی فصل را منفجر کرده و کیلیان 
امباپه، پدیده فرانسوی پاری سن ژرمن را با قراردادی نجومی به ارزش 280 میلیون 

یورو رئالی کند و رکورد تاریخ نقل و انتقالات فوتبال را بشکند.

سینا حسینی: صبح امروز جلسه مجمع انتخاباتی هیئت فوتبال 
خراسان رضوی به ریاست مهدی تاج در هتل پارس مشهد برگزار 
می شــود تا پس از ماه ها انتظار سرنوشت صندلی بدون رئیس 
یکی از مهم ترین هیئت های ورزشی استان روشن شود. ماجرای 
انتخابات هیئت فوتبال خراسان رضوی زمانی جنجالی شد که در 
فرایند ثبت نام از کاندیداها برخی گزینه های داوطلب به تشخیص 
کمیته بررسی صلاحیت ها از گردونه خارج شدند. که این اتفاق با 
اعتراض فراوان برخی افراد رو به رو شد و باعث شد فرایند تشخیص 
صلاحیت ها از حد معمول طولانی تر شود و در نهایت انتخابات به 

سال بعد موکول شود.

  وعده های عجیب
طبق پیش بینی ها انتخابات هیئت فوتبال خراسان رضوی در 
فضایی پر تنش و پر از ابهام برگزار می شود. فضایی غبارآلود که 
حرف و حدیث های غیر رسمی نشان می دهد بر خلاف ادعای 
اکثریت قریب به اتفاق کاندیداها هدف خدمت نیست بلکه هدف 
اصلی ورود به حوزه مدیریتی فوتبال است و تسخیر کرسی ریاست 
هیئت فوتبال خراسان رضوی است! حرف و حدیث های موجود 
درباره روزهای قبل از مجمع انتخاباتی نشان می دهد که برخی 
افراد در این میان به دنبال کاسبی و سودجویی هستند از طرفی 
عده ای با وعده های عجیب و غریب و رنگارنگ به دنبال پیروزی 
در انتخابات امروز هستند تا بتوانند چهار سال تصمیمات مهم 

فوتبال را اخذ کنند.

   رای یک میلیاردی
در یکی از عجیب ترین موارد صورت گرفته پیش از انتخابات 
امروز، می توان به ریخت و پاش یکی از کاندیداهای فوتبال 
اشاره کرد.این کاندیدای غیر فوتبالی که به واسطه رابطه اش 
با یکی از چهره های دولتی قصد ورود به حوزه فوتبال را دارد 
در جلسه  ای با شهرستان  هایی که حق رای اساسی در مجمع 
انتخابات هیئت فوتبال دارند، مدعی شــده، فردای روزی 
که رای بیاورد و رئیس شــود، یک میلیارد تومان پول نقد 
به حساب شهرستان ها واریز می کند. این پیشنهاد او که به 
مذاق شهرستان ها اصلا خوش نیامده با یک سوال اساسی از 
سوی یکی از آن ها رو به رو شده؛ »از کجا این پول را می دهی؟« 

و او مدعی شده »از حساب شخصی خودم« و سوال دوم این 
بوده که »شما که یک میلیارد پول داری، اتومبیلی که داری 
چیست؟« که پاسخ کاندیدا این بوده که »من ماشین ندارم!« 
با این حال این کاندیدا که گفته می شود مورد حمایت رئیس 
فعلی هیئت فوتبال هم هست، پس از پایان جلسه به هر نفر 
که در جلســه حاضر بوده نفری یک کارت هدیه 500هزار 
تومانی داده که البته برخی شهرستان ها از دریافت آن امتناع 

کردند و برخی هم آن را دریافت کردند.

  حراج کابینه
در اقدامی عجیب تر گفته می شود یکی از چهره های شناخته شده 
فوتبال خراسان از چند روز پیش به دنبال جمع کردن کاندیداها 
به جز یک نفر دور همدیگر بوده تا آن ها را متقاعد کند که از حضور 
در انتخابات انصراف دهند تا آرای آن ها در سبد کاندیدای خاص 
ریخته شود، وی در این جلسه از کاندیداها خواسته است که با 
پیشنهاد وی موافقت کنند تا او در آینده از تک تک این نفرات در 

کابینه این کاندیدا استفاده کند.

  قول ابقا
یکی دیگر از کاندیداها که این روزها حسابی وعده و وعید های 
رنگارنگ می دهد، وعده داده در صورت انتخاب به عنوان رئیس 
جدید هیچ یک از پرسنل حاضر در هیئت فوتبال را تغییر نخواهد 
داد تا به این ترتیب حمایت مسئولان هیئت فوتبال را پشت سر 
خود داشته باشد، البته این خبر هنوز به صورت رسمی تائید نشده 
است اما جالب اینجاست که با وجود حساسیت های موجود این 

خبر تکذیب هم نشد!

  خروج بی سروصدا
در همین اوضاع گفته می شــود یکی از کاندیداهای شاخص 
انتخابات امروز قصد دارد بدون اینکه از کاندیدای خاصی نام ببرد، 
از عرصه انتخابات کنار برود تا شائبه های حمایت یکی از مدیران 
بازنشسته فدراسیون فوتبال از روی نام او برداشته شود، از سویی 
دیگر شنیده می شود تنها کاندیدای خانم این انتخابات هم از 
چرخه انتخابات خارج خواهد شد و با استعفایش به نوعی مسیر را 

برای رقابت سایر گزینه ها باز خواهد کرد.

امیرمحمد سلطان پور: یورگن کلوپ پیش از مسابقه 
سه شنبه شب مقابل بارسلونا گفت: »تلاش خودتان را 
بکنید و اگر موفق شــدید فوق العاده خواهد بود؛ و اگر 
موفق نبودید، با نزدیک ترین نتیجه و در زیباترین شکل 

ممکن شکست بخورید.«
آن چیزی که در آنفیلد شاهد آن بودیم زیبایی محض 
بود و در کنار آن شکســتی نیز اتفــاق نیفتاد. لیورپول 
موفق شد در شبی رویایی و جو بی نظیر آنفیلد، شکست 
با اختلاف ســه گل در بازی رفت مقابل بارســلونا را با 
پیروزی 4-0 جبران کرده و برای دومین ســال پیاپی 

به فینال راه یابد.
چنین شــبی با گل یکی از بعید ترین قهرمانان ممکن 
یعنی دیووک اوریگی آغاز و با گلی از او پایان یافت. در 
این میان جورجیو واینالدوم کــه به عنوان یار تعویضی 
به زمین آمده بود در مــدت 122 ثانیه دیوانه وار دو بار 
دیگر دروازه آبی و اناری پوشان را باز کرد. همه لیورپول 
شب درخشــانی را گذراند و بارسلونا واقعا نمی توانست 
با این حجم از خوب بودن قرمزهــا مقابله کند. در زیر 
جنبه های کلیدی در پیروزی معجــزه وار لیورپول را 

بررسی می کنیم:

  تاثیر کلیدی ایمان
شاگردان کلوپ برای صعود باید سنگین ترین شکست 
تاریخ بارســلونا مقابل یــک تیم انگلیســی را به آن ها 
تحمیل می کردند و در نهایت موفق شدند این کار را به 
انجام برسانند. با شــناختی که از این تیم داریم آنچنان 
کسب چنین نتیجه ای شوکه آور نیست اما باز هم یک 
شــب خاص را گذراندیم. نباید فراموش کنیم که آن ها 

بارسلونا و لیونل مسی را در پیش رو داشتند.
کلوپ پیش از بازی، از عبارت »استفاده مناسب از جو« 
اســتفاده کرد و نکته جالب در صحبت های او اصطلاح 
»ســاختن« آن جو بود. طرفداران لیورپول معمولا برای 
ساخت چنین جوی در چنین شب هایی نیاز به یادآوری 
ندارند اما باز هم پا را فراتر از این گذاشتند. محمد صلاح 
به خاطر مصدومیت در ترکیب حضور نداشــت اما تی 
شرتی پوشــیده بود که روی آن عبارت »هرگز تسلیم 
نشو« دیده می شد. در صحبت های کاپیتان و سرمربی 
قبل از بازی کاملا انگیزه برای صعود مشــهود بود و جو 
کل شــهر لیورپول به گونه ای بود که همه آماده بودند 
شــب خاصی را رقم بزنند. آن را می توان از فریادهایی 
که تماشاگران برای بازیکنان موقع گرم کردن کشیدن 
فهمید، یکی از هزاران فریادهایی که در طول شــب از 

آن ها شنیدیم.

    قهرمانانی در لباس قرمز
آنفیلد سه شــنبه شب عاشــق لحظاتی بود که فابینیو 

نمی گذاشت مســی از او عبور کند و ســپس جوردن 
هندرسون و جیمز میلنر هم به کمکش می آمدند، توپ 
را از او می گرفتند و ضد حمله ای تازه را برای لیورپول 

طرح ریزی می کردند.
توقع داشــتن از اوریگی و شــکیری برای همترازی با 
کیفیت مســی و سوآرز ســخت اســت، و اینکه آن ها 
پایه گذار اصلی جبران ســه گل برای لیورپول باشــند 
در حالی که طرف مقابل گلی نزند امــری بعید به نظر 
می رسید، اما آن ها هر ضربه ای که خواستند به بارسلونا 

وارد آوردند.
اوریگی بخصوص در اوج بازی خود قرار داشت اما باز هم 
به حمایت پشت سر خود نگاه می کرد و واینالدوم همان 
چیزی بود که او نیاز داشــت. در مورد الکساندر آرنولد 
نیز هر چه تمجید شود کم است و هوش و نبوغ بالای او 
که بخصوص در صحنه کرنر به چشم آمد یکی از اصلی 

ترین دلایل صعود لیورپول به فینال بود.

تاثیر بزرگ هواداران
غیرممکن است که صدای بلندتری از تماشاگران حاضر 
در آنفیلــد در صحنه گل اوریگی روی کرنر الکســاندر 
آرنولد شنیده شــود. اما نکته اینجاست که غیر ممکن 
بود که لیورپول بتواند چنین عملکردی را در زمین در 
ورزشگاه خالی از تماشاگر به انجام برساند. شرایط بازی 
در حداکثر سختی خود قرار داشت و این همان چیزی 
بود که به طرفــداران لیورپول برای این بــازی انگیزه 
می داد. آن ها می دانستند که باید کمک کنند تا هدف 
خود را از درون آرواره های هیولایی مثل بارسلونا خارج 

کنند و برای چنین ماموریتی آماده بودند.

   لایق جام هستند
هر اتفاقی که بعــدا بیفتد، یورگن کلــوپ لیورپول را 
قطعا به دوران اوج گذشته خود برگردانده است. آن ها 
برای اولین بار بعد از دهه درخشان 1980 دو بار پشت 
ســر هم به فینال اروپا راه می یابند. لیورپول بسیاری 
از جایگاه بلند و پرســتیژ خود را مدیــون موفقیت ها 
در اروپاســت و هرچقدر تشــنه پایان دادن به طلسم 
قهرمان نشدن در لیگ برتر باشــند موفقیت در اروپا 
و تاثیر شــگرف آن بر این باشــگاه بر کســی پوشیده 
نیســت. چه پنج جام طلایی روی بیلبــورد بزرگ در 
جایــگاه کنی دالگیش باشــد و چه پــلاکارد بهترین 
های اروپا در جایگاه کوپ، طرفداران لیورپول عاشــق 

موفقیت هایشان در اروپا هستند. 
بازیکنان لیورپول هم امیدوارنــد که بتوانند این دوران 
خوب خود در پیراهن قرمــز را با جام همراه کنند و این 
لیاقت را دارند که دوران خوش تری را نسبت به فینال 

گذشته رقم زده و این بار جام را بالای سر ببرند.

رئیس هیئت فوتبال خراسان رضوی امروز انتخاب می شود

از رای یک میلیاردی تا حراج کابینه
چگونه لیورپول کامبک معجزه وار خود مقابل بارسا را کامل کرد

فرار به سوی پیروزی
ضد  حمله

مهدی قائدی به یک سال حبس محکوم شد!
ورزش:  مهدی قائدی هافبک استقلال سرانجام در پرونده جنجالی تصادف 
بوشهر مقصر شناخته شد. دادگاه رای نهایی را در این پرونده صادر کرد که 
طبق آن قائدی به یک سال حبس محکوم شد. البته رای به شکلی است که 
او می تواند زندان را بخرد.  این بازیکن همچنین باید 200 ساعت در مدارس 
فوتبال کار اجباری کند. قائدی همچنین محکوم شد دیه مرحوم احمدرضا 
شاکر را پرداخت کند. او همچنین باید بابت آسیب دیدگی خانم رهنما نیز 

دیه پرداخت کند.

قاسمی نژاد: باید شکست مقابل 
سپاهان را جبران کنیم

ورزش:  محمد قاسمی نژاد، هافبک تیم فوتبال پدیده شهر خودرو با اشاره 
به رویارویی تیمش با سپاهان تأکید کرد: ما در بازی رفت یکی از بهترین 
بازی های این فصل را به نمایش گذاشــتیم و بالای 600 پاس دادیم، ما 
موقعیت های زیادی را از دست دادیم و روی یک غافلگیری گل خوردیم. 
باید از اتفاقات بازی رفت درس بگیریم و مقابل تیمی که بازیکنان و کادر فنی 
خوبی دارد، با تمرکز بالا بازی کنیم. سپاهان روی قدرت سرزنی و جنگندگی 
کی روش استنلی در خط حمله تکیه دارد و باید مقابل این تیم کم اشتباه 

باشیم و شکست دور رفت را جبران کنیم.

لغو دستور موقت محرومیت یزدانی
ورزش: کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال در مورد بازیکن تیم سپاهان 
اصفهان رأی خود را صادر کرد. به نقل از سایت رسمی فدراسیون فوتبال، 
پس از صدور قرار دستور موقت در مورد رفتار غیرورزشی سیاوش یزدانی، 
بازیکن سپاهان اصفهان، با توجه به تصمیم اخیر کمیته انضباطی مبنی بر 
رفع اثر دستور موقت مذکور، اعلام می شــود که سیاوش یزدانی از تاریخ 

صدور این نامه مجاز به ادامه فعالیت و همراهی تیم سپاهان است.

مهاجری: می خواهیم از پرسپولیس
امتیاز بگیریم

ورزش: سرمربی تیم فوتبال ماشین سازی تبریز معتقد است که پرسپولیس 
با وجود فشردگی مسابقات، تیم خسته ای نیست و آن ها بازی سختی برابر 
صدرنشین لیگ برتر خواهند داشــت. محمدرضا مهاجری در گفت وگو 
با تسنیم با اشاره به دیدار شــنبه آینده تیمش برابر پرسپولیس در هفته 
بیست ونهم لیگ برتر عنوان کرد: در چند هفته اخیر بازی های سنگینی 
را برابر مدعیان قهرمانی از جمله اســتقلال و سپاهان انجام دادیم و حالا 
باید مقابل پرســپولیس قرار بگیریم. طبیعتاً این یک بازی سخت برای 
ماشین سازی محسوب خواهد شد. پرســپولیس برای قهرمان شدن برد 
می خواهد و بازی در ورزشگاه آزادی برابر هواداران این تیم سخت است. با 

تمامی این سختی ها، ما هم می خواهیم در ورزشگاه آزادی امتیاز بگیریم.

AFC شکایت باشگاه ذوب آهن از الزورا عراق به
ورزش: باشگاه ذوب آهن بعد از اتفاقات ناگواری که در بازی این تیم با الزورا 
عراق رخ داد به کنفدراسیون فوتبال آسیا شکایت کرد. ذوب آهن اصفهان 
پس از اینکه موفق شد در دقایق اضافی نیمه دوم گل تساوی را به ثمر برساند 
با هجوم هواداران عراقی به داخل چمن ورزشگاه کربلا روبه رو شد. بازیکنان 
ذوب آهن هم از هجوم تماشاگران به زمین و پرتاب سنگ و اشیا بی نصیب 
نماندند و حتی قاسم حدادیفر کاپیتان ذوب آهن هم آسیب دید. به همین 
دلیل باشگاه ذوب آهن دیروز از باشگاه الزورا عراق بابت چنین اتفاقی به 
کنفدراسیون فوتبال آسیا شکایت کرد.این برای نخستین بار است که عراقی 
ها صاحب سهمیه مستقیم در لیگ قهرمانان آسیا شده اند و در کشور خود 

از حریفان، میزبانی می کنند.

واکنش باشگاه پرسپولیس 
به مذاکره با کی روش

ورزش: در شرایطی که گمانه زنی ها از نقل و انتقالات پرسپولیس آغاز شده 
است، این باشگاه به خبر مذاکره با مهاجم سپاهان واکنش نشان داد. پندار 
خمارلو مدیر روابط عمومی باشگاه پرسپولیس در گفت وگو با مهر گفت: من 
نمی دانم چرا این صحبت ها زمانی مطرح می شود که بازی های حساسی 
پیش روی پرسپولیس است.وی افزود: قبل از بازی برگشت مقابل سپاهان 
می گفتند مهرداد محمدی در لیســت خرید آقای برانکو است. الان هم 
می گویند کی روش در لیست باشگاه است. صحبت های بی اساس دوستان 
تمامی ندارد. ما هم انرژی خودمان را صرف چنین حرف هایی نمی کنیم. 
خمارلو در پاسخ به این پرسش که آیا برانکو لیستی را به باشگاه ارائه کرده 
اســت؟ تصریح کرد: آقای برانکو هیچ لیستی نداده است. وقتی بازیکنان 

مدنظر سرمربی را نمی دانیم چطور می توانیم وارد مذاکره شویم؟

منهای فوتبال

لیگ اروپا
والنسیا - آرسنال

     پنجشنبه 19 اردیبهشت -  23:30 از شبکه ورزش 

ورزش در سیما

دوری 8 هفته ای تفتیان از میادین
ورزش: غیاثی سخنگوی سازمان تیم های ملی دوومیدانی گفت:برای 
مسابقات قهرمانی جهان، هر ورزشکاری که سهمیه بگیرد اعزام می شود. 
هم اکنون حدادی و تفتیان سهمیه گرفته اند اما تفتیان آسیب دیدگی 
شــدیدی دارد و طبق نظر پزشــکش، تا 8 هفته به هیچ وجه نمی تواند 

تمرین کند و باید مشغول فیزیوتراپی و درمان باشد.
وی افزود:فکر نمی کنم تفتیان بتواند به مسابقات قهرمانی جهان اعزام 
شود. 2 ماه که باید درمان شود. بعد از آن هم باید یک تا 2 ماه تمرینات 
نرم داشته باشد. بعید می دانم به مسابقات قهرمانی جهان برسد، اما اگر 

آمادگی داشت و توانست، اعزام خواهد شد.

تیم ملی بدمینتون به خط شد
ورزش: بدمینتون بازان برتر انتخابی تیم ملی برای حضور در تورنمنت 
بین المللی آذربایجان مشــخص شدند.مســابقات انتخابی تیم ملی 
بدمینتون کشــورمان به منظور شــرکت در رقابت هــای بین المللی 
بدمینتون جمهوری آذربایجان، در روزهــای پانزدهم لغایت هفدهم 
اردیبهشت ماه جاری در تهران و سمنان برگزار شد و بازیکنان برتر این 
پیکارها شناخته شدند. در قسمت آقایان رده سنی بزرگسالان سروش 
اسکندری از زنجان، مهران شهبازی از کردستان و امیر جباری از همدان 
با برتری برابر حریفان خود به مسابقات بین المللی بدمینتون جمهوری 

آذربایجان راه یافتند.
در قسمت جوانان نیز علیرضا کرمی از تهران با برتری برابر حریفان خود 

از دیگر بازیکنان اعزامی به این رقابت ها گردید.
در قسمت بانوان و رده سنی بزرگسالان، ثریا آقایی، ثمین عابد خجسته 
و پریا اسکندری از تهران با برتری برابر حریفان خود به عنوان منتخبان 

این رده سنی شناخته شدند و به این مسابقات راه یافتند.

اعزام 4 شمشیرباز به مسابقات جهانی مادرید
ورزش:  جام جهانی شمشیربازی در اسلحه سابر از 20 اردیبهشت ماه 
در مادرید اسپانیا و در دو بخش تیمی و انفرادی آغاز خواهد شد.با توجه 
به امتیاز بالای این مسابقات در رنکینگ جهانی انفرادی و تیمی، ایران با 

ترکیب کامل در مسابقات حضور خواهد داشت.
مجتبی عابدینی، علی پاکدامن و محمــد رهبری و محمد فتوحی چهار 
نماینده کشورمان در این مسابقات هستند که با هدایت پیمان فخری راهی 
این مسابقات خواهند شد.در رنکینگ جهانی پاکدامن، عابدینی، رهبری  
و فتوحی به ترتیب در رده های هجدهم، نوزدهم، هفتاد و سوم و هشتاد و 

هشتم قرار دارند. تیم سابر ایران نیز در جایگاه پنجم ایستاده است.

کولاکوویچ: لیست نهایی لحظه آخر اعلام می شود
ورزش:مربی کروات تیم ملی والیبال در مورد برنامه های در نظر گرفته 
شده برای تیم ملی والیبال گفت: متاسفانه دعوتی تاکنون نداشتیم برای 
اینکه تیم ها به ایران بیایند و فکر می کنم بازی دوســتانه ای نخواهیم 
داشت. از کولاکوویچ در مورد زمان اعلام لیســت هم پرسیده شد که 
سرمربی تیم ملی توضیح داد: لیســت تیم ملی در لحظات آخر اعلام 
می شــود. بازیکنان خط خورده در دوره ای که ما در تهران نیستیم، به 

اردوی تیم جوانان می روند و با این تیم تمرین می کنند.

فدراسیون والیبال ایران، آمریکا را تهدید کرد
ورزش: سرپرســت تیم ملی والیبال بــا بیان اینکه آمریــکا را تهدید 
کرده ایم، گفت: تمام اقدامات را برای دریافت ویزا به این کشــور انجام 

خواهیم داد.
خوش خبر افزود: تنها مشکل بزرگ ما برگزاری فینال لیگ ملت های 
والیبال در آمریکاست. عدم صدور ویزا و عدم پاسخگویی طرف آمریکایی 

بلاتکلیفی بسیار بدی را برای ما به وجود آورده است .
وی گفت: امسال نیز تذکرات لازم را به آمریکایی ها داده  و حتی تهدید 
کرده ایم که ما تمام اقدامات لازم را برای گرفتــن ویزا طبق نظر آن ها 
انجام خواهیم داد و در صورت راهیابی تیم ملی به فینال لیگ ملت ها، 
حتی یک بازیکن ایرانی ویزا دریافت نکند، کل تیم به مرحله فینال اعزام 

نخواهد شد .

ورزش: کاپیتــان تیم فوتبال پرســپولیس می گوید برخی با 
بیان اینکه پرسپولیس قهرمان شده و یا دیگر قهرمان نمی شود 
می خواهند به این تیم ضربه بزنند. سیدجلال حسینی درباره 
وضعیت پرسپولیس پس از حذف از لیگ قهرمانان آسیا اظهار 
کرد: ما از لیگ قهرمانان آسیا کنار رفتیم و نتوانستیم به دور بعدی 
صعود کنیم. الان دیگر باید همه تمرکزمان فقط روی لیگ برتر 
باشد. ما دو بازی بسیار سخت پیش رو داریم که برای مان بسیار 

حساس هستند.

  هنوز قهرمان نشده ایم
وی در ادامه با بیان اینکه پرسپولیس هنوز قهرمان لیگ نشده است، 
گفت: برخی که می گویند پرسپولیس دیگر قهرمان شده به خاطر 
دشمنی با این تیم این گونه مسائل را مطرح می کنند. ما مدت 
زیادی است که صدر جدول هستیم و در شرایط بسیار سختی 
جنگیدیم و توانستیم شرایط خوبی در جدول داشته باشیم اما الان 
برخی خیلی راحت می گویند پرسپولیس قهرمان شده که بازیکنان 
و مجموعه تیم را تحت فشار بگذارند. همین الان همه می دانند اگر 
ما یک بازی را با پیروزی پشت سر نگذاریم رقیبان به ما می رسند. 
اینکه می گویند پرسپولیس از الان قهرمان شده به خاطر دشمنی 
با ماست. قهرمانی این گونه به دست نمی آید و باید برای به دست 
آوردن آن جنگید. ما هر زمان توانستیم جام را بگیریم و بالای سر 
ببریم آن زمان قهرمانیم نه الان که دو بازی حساس پیش روی مان 

است و هر لحظه امکان دارد در این دو بازی اتفاقی رخ دهد. 

  همه تمرکزمــان روی 
ماشین سازی است

حسینی در بخش دیگری از 
صحبت هایش در پاسخ به 
این سوال که آیا بازیکنان 
پرســپولیس به کســب 
»دوگانه« هم در لیگ و هم 
در جام حذفی فکر می کنند 
یا خیر؟ گفت: متأســفانه 
خیلی از حاشیه ها از همین 
جاها شروع می شود. قبلًا 
راحت صحبت می کردند 

و می گفتند پرســپولیس 
ســه گانه و یا دوگانه به دســت 

می آورد، فوتبال این گونه نیست. بهترین 
اتفاق برای یک تیم این است که قدم به قدم 
و بازی به بازی پیش برود. شما نمی توانید 
درباره بازی که الان پیش روی شما نیست 
صحبت کنید. شما که هنوز در لیگ بازی 
دارید قاعدتاً نباید به جام حذفی فکر کنید. 
ابتدا باید تمرکزتان برای بازی در لیگ باشد و 
پس از آن به حضور قدرتمند در جام حذفی 
فکر کنید. الان همه تمرکز پرسپولیس بازی 

با ماشین سازی است.

حسینی: از داوری ها ضربه خوردیم

دشمنان می گویند ما  قهرمانیم

برش

 متانت و رفتار تماشاگران فهیم مشهدی 
و قابلیت های این استادیوم پیشرفته به 
همه نشان داد که می توان اینجا میزبانی 
های بزرگی انجــام داد. به همین دلیل 
هم بعد از برگزاری بدون حاشــیه بازی 
پرسپولیس و شهر خودرو تمام مسئولان 
شهری به این باور رسیدند که وجود این 
استادیوم و میزبانی خوب آستان قدس 
رضوی می تواند باعث پیشرفت مباحث 

ورزشی و قهرمانی در استان شود

آگهى مزايده اموال غيرمنقول (اسناد رهنى)
ــعه  ــماره پرونده 139404006217000866 اجراى ثبت زبرخان بانك توس ــب پرونده اجرائى به ش بموج
تعاون باستناد سند رهنى شماره 59322 – 1393/10/10 پنجاه ونه هزارو سيصد وبيست ودو مورخ دهم 
دى ماه نودوسه دفتر خانه اسناد رسمى هشت نيشابوراقدام به صدور اجرائيه به مبلغ يك ميلياردو دويست 
وچهل ميليون وششصد وهفتاد وهفت هزار وچهارصد وپنجاه وهفت ريال عليه سيد احمد دامنجانى وسيد 
ــينى وفاطمه سادات  ــادات حسينى وسميه سادات حس ــينى وسيد احمد حسينى وطاهره س ــين حس حس
ــت كه پس از ابلاغ اجرائيه وطى مراحل  ــادات حسينى واعظم سادات حسينى نموده اس ــينى وزهرا س حس
ــدانگ يكباب منزل به شماره پلاك  ــتانكار اموال غيرمنقول بشرح ذيل : ش ــت بس ــب درخواس قانونى حس
ــماره ثبت 26420 ذيل ثبت وصحفه  ــه اصلى بخش چهارزبرخان به ش ــش فرعى ازس ــتاد وش يكهزاروهش
ــن ، كه درقبال مبلغ فوق وحقوق دولتى ارزيابى گرديد.  ــكونى واقع در باغش 202 دفتر 75 با كاربرى مس
ــت وهفتادو پنج مترمربع وزيربناى يكصدو سى وپنج  ــاحت عرصه دويس ــدانگ پلاك مزبور به مس كه شش
متروپنجاه صدم مترمربع بانضمام امتيازات آب، برق، گاز وكفسازى حيات توسط كارشناس رسمى به مبلغ 
ــتصدوهجده ميليون ودويست وپنجاه هزارريال ارزيابى گرديده است كه پس از قطعيت ارزيابى جلسه  هش
مزايده در روزيكشنبه مورخه نوزده خرداد ماه نودوهشت از ساعت 9 الى 12 ظهر در محل اداره ثبت اسناد 
ــترى زبرخان تشكيل ميگردد ومبلغ  ــئولين اجرا ونماينده مقام قضائى دادگس واملاك زبرخان با حضور مس
ــت وپنجاه هزارريال شروع وبه بالاترين قيمت پيشنهادى واگذار  ــتصد وهجده ميليون ودويس مزايده از هش
خواهد شد.ضمنا چنانچه روز مزايده تعطيل رسمى گردد، مزايده روز ادارى بعد از تعطيلى در همان ساعت 
ــر اجرائى وحق حراج ونيز بدهى هاى مربوط به  ــت نيمعش ــد. لازم به ذكر اس ومكان مقرربرگزار خواهد ش
آب، برق، گاز اعم از حق انشعاب ويا حق اشتراك ومصرف در صورتى كه مورد مزايده داراى آنها باشد ونيز 
ــده  ــده يا نش ــهردارى وغيره تا تاريخ مزايده اعم از اينكه رقم قطعى آن معلوم ش بدهى مالياتى وعوارض ش

باشد به عهده برنده مزايده خواهد بود./ تاريخ انتشار:98/2/19   9801710
سيد حسن پور موسوى – رئيس اداره ثبت اسناد واملاك زبرخان

آگهى مزايده مال غير منقول كلاسه 9700252
ــا  ــعبه اجرا له:خانم طيبه وحيديان عليه آقاى مهدى پارس ــه 9700252 ش به موجب پرونده اجرائى كلاس
ششدانگ پلاك سه هزار و دويست و نود فرعى از هجده فرعى از يك اصلى كه سند آن ذيل صفحه 325 
دفتر 161 به شماره ثبت 24170 بنام مديون مذكور ثبت و سند صادر و برابر تقاضاى بستانكار در كلاسه 
ــازى كوچه  ــر واقع در آدرس درگز خيابان يخس ــدانگ پلاك فوق الذك ــت. شش مذكور توقيف گرديده اس
ــناس پلاك مذكور يك قطعه زمين با  ــمت چپ بوده و برابر نظر كارش جديدالاحداث چكاوك قطعه دوم س
ــكونى داراى عرصه به ميزان 100 متر مربع به صورت تك نبش واقع در داخل كوچه بوده كه  كاربرى مس
به مبلغ 180/000/000 ريال(يكصد و هشتاد ميليون ريال) ارزيابى  مى گردد. لذا مزايده ششدانگ پلاك 
ــنبه مورخ 98/3/12 در شعبه اجراى ثبت اداره ثبت اسناد درگز  ــاعت 9 الى 12 روز يك ش فوق الذكر از س
واقع در بلوار امام رضابين اما رضا7 و 9 از طريق مزايده به فروش مى رسد. مزايده از مبلغ 180/000/000 
ــروع و به بالاترين قيمت پيشنهادى نقدا فروخته مى شود. لازم به  ــتاد ميليون ريال)ش ريال (يكصد و هش
ــعاب و يا حق اشتراك و مصرف در  ــت پرداخت بدهى هاى مربوط به آب،برق و گاز اعم از حق انش ذكر اس
صورتى كه مورد مزايده داراى آنها باشد و نيز بدهى هاى مالياتى و عوارض شهردارى و غيره تا تاريخ مزايده 
ــد به عهده برنده مزايده است و نيز در صورت وجود  ــده باش ــده يا نش اعم از اينكه رقم قطعى آن معلوم ش

ــد و نيم عشر و  ــترد خواهد ش مازاد ،وجوه پرداختى بابت هزينه هاى فوق از محل مازاد به برنده مزايده مس
ــمى گردد، مزايده روز ادارى بعد از  حق مزايده نقداً وصول مى گردد ضمناً چنانچه روز مزايده تعطيل رس

تعطيلى در همان ساعت و مكان مقرر برگزار خواهد شد.9801687
رئيس اداره ثبت اسناد و املاك درگز  / ناصر حسن زاده

رونوشت اگهى حصروراثت
ــماره شناسنامه ملى 3580370049 به شرح دادخواست به كلاسه  ــحق به ش خانم  مريم بزمانى فرزند اس

پرونده 7/1/98 در اين شورا درخواست گواهى حصروراثت نموده و چنين توضيح داده كه شادروان   
ــماره ملى 3580384341 در تاريخ 1398/1/11 در ايرانشهر به  ــاد به ش عطا ءالرحمن بزمانى فرزند گمش
علت تصادف فوت نموده است  ورثه حين الفوت ان مرحوم عبارتند از: 1- متقاضى با مشخصات فوف همسر 
ــاد بزمانى فرزند چمل به  ــى 2- نازنين زينب بز مانى به ش م 3591891258 دختر مرحوم 3-گمش متوف

ش م 3590813490 پدر متوفى كه ان مرحوم ورثه ديگرى ندارد 
ــت مزبور را در يك نوبت اگهى مى نمايد تا هر كسى اعتراضى يا  ــريفات قانونى  درخواس  اينك با انجام تش
ــتين اگهى ظرف مدت  يك ماه به دادگاه عمومى  ــر نخس ــت  از تاريخ نش وصيت نامه اى از متوفى نزد اوس

بخش بزمان تقديم دارد والا گواهى صادر خواهد شد .9801682
اكبر گلشن – رئيس شوراى حل اختلاف بخش بزمان

اداره كل ثبت اسناد واملاك استان خراسان رضوى 
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملك تربت جام 

هيات موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتى اراضى 
و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى 
فاقد سند رسمى برابر راى شماره 139860306007000050

ــى اراضى و  ــف وضعيت ثبت ــن تكلي ــون تعيي ــوع قان ــه 97 / 3   موض ــات اول / دوم  كلاس -12/2/98 هي
ــتقر در واحد ثبتى حوزه ملك تربت جام تصرفات مالكانه بلامعارض   ــمى مس ــاختمانهاى فاقد سند رس س

متقاضى رستم رضايى   فرزند اسحق   بشماره شناسنامه 85
ــلاك 5 فرعى از 3 - اصلى مفروز و  ــاحت 133,32 متر مربع پ ــاد در يك باب منزل   به مس ــادره از تايب ص
مجزى شده  واقع در خراسان رضوى بخش 13 مشهد حوزه ثبت ملك تربت جام خريدارى از مالك رسمى 
ــت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به  ــدى رسول آبادى محرز گرديده اس ــماعيل اس آقاى اس
ــبت به صدور سند مالكيت متقاضى اعتراضى  ــخاص نس ــود و در صورتى كه اش فاصله 15 روز آگهى مى ش
ــند مى توانند از تاريخ انتشار اولين آگهى به مدت  دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و  ــته باش داش
ــليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايى تقديم  ــيد ظرف مدت يكماه از تاريخ تس پس از اخذ رس
ــند مالكيت  ــاى مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات س ــت در صورت انقض ــد. بديهى اس نماين

صادر خواهد شد.9801633
تاريخ انتشار نوبت دوم:98/2/19
تاريخ انتشار نوبت دوم: 98/3/4

سيد مجتبى جواد زاده / رئيس ثبت اسناد و املاك تربت جام

رونوشت آگهى حصر وراثت                                                          
ــرح دادخواست به كلاسه   51 از اين  ــنامه  289  به ش نظر به اينكه خانم خديجه قدميارى   داراى شناس
شورا درخواست گواهى حصر وراثت نموده و چنين توضيح داده كه شادروان گل محمد قدميارى خرو عليا      
ــنامه   5749207943 در تاريخ  1398/2/7  در اقامتگاه دائمى خود بدرود زندگى گفته و ورثه  به شناس

حين الفوت آن مرحوم منحصر است به   
ــبت  ــارى خروعليا   فرزند  گل محمد  ش.ش 5740212601    ت.ت  1388/8/30  نس ــه قدمي 1.  فاطم

فرزند مرحوم  
2.  خديجه قدميارى    فرزند  محمد رضا   ش.ش  289   ت.ت  1359/12/1   نسبت  همسر  مرحوم 

3. رقيه رحمانى    فرزند  رحمت    ش.ش  1049  ت.ت  1329/5/10  مادر  مرحوم     
4. محمد على قدميارى   فرزند ابراهيم  ش..ش  51   ت..ت  1337/1/10    نسبت پدر  مرحوم

ــت مزبور را به استناد ماده 362 ق امور حسبى يك نوبت آگهى  ــريفات مقدماتى درخواس اينك با انجام تش
مى نمايد  تا هركسى اعتراضى دارد و يا وصيتنامه از متوفى نزد او باشد از تاريخ نشر آگهى ظرف يك ماه 
به شورا تقديم دارد و الا گواهى صادر خواهد شد.  9801656                                                                                                            

 سيد حسن سامغانى  قاضى شورا شعبه   هفتم دشوراى حل اختلاف شهر خرو 

اداره كل ثبت اسناد و املاك استان خراسان رضوى
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملك مه ولات 

هيات موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند 
رسمى

ــاختمانهاى فاقد  ــف وضعيت ثبتى و اراضى و س ــاده 13آئين نامه قانون تعيين تكلي ــوع ماده 3قانون و م ــى موض آگه
ــند رسمى برابر راى شماره 139760306023000268 مورخ1397/12/21 هيات اول موضوع قانون تعيين تكليف  س
ــتقر در واحد ثبتى حوزه ثبت مه ولات تصرفات مالكانه  ــمى مس ــند رس ــاختمانهاى فاقد س وضعيت ثبتى اراضى و س
ــنامه 1صادره از تربت حيدريه در يك باب  ــماره شناس بلامعارض متقاضى خانم زهرا كيانى زرنوخى فرزند رمضان بش
منزل به مساحت 399/17 متر مربع قسمتى از پلاك 45 اصلى اراضى شادمهر بخش 1حوزه ثبت مه ولات خريدارى 
ــت لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله  از محل مالكيت اقاى محمدجعفر بايزيدى محرز گرديده اس
15 روز آگهى مى شود در صورتى كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضى اعتراضى داشته باشند مى توانند 
از تاريخ انتشار اولين اگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد،ظرف مدت يك ماه 
از تاريخ تسليم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضايى تقديم نمايند بديهى است در صورت انقضاى مدت مذكور 

و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.9800928
تاريخ انتشار نوبت اول98/2/4

تاريخ انتشار نوبت دوم 98/2/19
رئيس ثبت اسناد و املاك

على اكبر شجاعى

سازمان ثبت اسناد و املاك كشور
حوزه ثبت ملك ناحيه دو رشت

هيات موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى 
آگهى ماده سه قانون و ماده 13 آيين نامه قانون  تعيين تكليف وضعيت ثبتى 

اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى 
ــوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتى  ــماره 139760318603005814مورخ 1397/11/23 هيات موض برابر راى ش
ــت تصرفات مالكانه  ــتقر در واحد ثبتى حوزه ثبت ملك ناحيه دو  رش ــمى مس ــند رس ــاختمانهاى فاقد س اراضى و س
ــد به شماره شناسنامه 236 صادره از گرمى در قريه شالكو در ششدانگ  ــولدوز ملك زاده فرزند ارش بلامعارض آقاى س
يك قطعه زمين مشتمل بر ساختمان به مساحت 245/35 متر مربع پلاك فرعى 37846 از اصلى 77 مفروز مجزى از 
پلاك 181 از اصلى 77 واقع در بخش چهار رشت خريدارى از مالك رسمى آقاى رمضانعلى موسى نژاد محرز گرديده 
ــخاص نسبت به  ــود در صورتى كه اش ــت لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى ميش اس
ــار اولين آگهى به مدت دو ماه  اعتراض  ــته باشند مى توانند از تاريخ انتش ــند مالكيت متقاضى اعتراضى داش صدور س
خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يكماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
ــند مالكيت  ــت در صورت انقضاى مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات س قضايى تقديم نمايند. بديهى اس

صادر خواهد شد. 9800927 م الف 314
تاريخ انتشار نوبت اول : 1398/02/04

تاريخ انتشار نوبت دوم : 19 /1398/02 
حسين اسلامى كجيدى - مدير واحد ثبتى حوزه ثبت ملك ناحيه دو رشت

آگهى موضوع ماده 3قانون وماده 13آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتى 
واراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

ــون تعيين تكليف  ــماره139760307114002515هيئت اول موضوع قان ــه 97/129ورأى ش برابر كلاس
وضعيت ثبتى اراضى

ــيروان تصرفات مالكانه بلامعارض  ــاختمانهاى فاقدسندرسمى مستقردر واحد ثبتى حوزه ثبت ملك ش وس
متقاضى آقاى محمد نقى

ــدانگ يكباب دامدارى به  ــيروان درشش ــنامه 3038صادره ازش ــماره شناس ذوالفقارى زوارم فرزند على بش
ــين آباد واقع در بخش 5قوچان خريدارى از مالك  ــاحت 4536مترمربع قسمتى ازپلاك 18اصلى حس مس
ــبخت محرز گرديده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله  ــمى آقاى مهدى خوش رس

15روز آگهى ميشود در صورتى كه اشخاص نسبت 
ــند مالكيت متقاضى اعتراضى داشته باشند مى توانند ازتاريخ انتشار اولين آگهى به مدت دوماه  به صدور س
اعتراض خود را به اين اداره تسليم وپس از اخذ رسيد ظرف مدت يكماه ازتاريخ تسليم اعتراض دادخواست 
ــدت مذكور وعدم وصول اعتراض  ــت درصورت انقضاى م ــود رابه مراجع قضايى تقديم نمايند بديهى اس خ

طبق مقررات سندمالكيت صادر خواهد شد9800938
تاريخ انتشار نوت اول:98/2/4

تاريخ انتشار نوبت دوم:98/2/19
صمد ابراهيم زاده  / رئيس ثبت اسناد و املاك شيروان

رونوشت آگهى حصر وراثت                                                          رونوشت آگهى حصر وراثت                                                          

ابلاغ حکم طلاق 
خانم زهره فضی��اد فرزند احمد مجهول المکان برابر 
در   97/12/5 9709970844301502-م��ورخ   رأی 
پرونده کلاسه 591 شعبه اول دادگاه  ایلام حکم طلاق 
قطعی بین شما و همسرتان عزیز رهبری صادر گردیده 
است لذا  بدینوسیله به ش��ما 7 روز پس از  انتشار 
این اخطاریه جهت مراجعه به دفترخانه طلاق 29 ایلام 
واقع در خیابان آزادی 9 فرصت داده می شود در غیر 

این صورت  طلاق غیابی ثبت خواهد شود.
سردفتر رسمی طلاق 29  ایلام ����� هوشنگ کمالی
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آگهی دعوت مجمع عمومی فوق العاده )نوبت اول(
شرکت تعاونی خدمات مشاوره ای و  فنی مهندسی 

خدمات پشتیبانی اداری  کارکنان سازمان بازیافت و 
تبدیل مواد شهرداری مشهد به شماره ثبت:17499

جلسه مجمع عمومی فوق العاده شرکت تعاونی شرکت 
تعاونی خدمات مش��اوره ای و  فنی مهندس��ی خدمات 
پش��تیبانی اداری  کارکنان سازمان بازیافت و تبدیل 
مواد ش��هرداری مش��هد  در س��اعت 14:30 صبح  روز  
3ش��نبه  مورخ  98/2/31   در محل نمازخانه سازمان 
مدیریت پسماند مشهد  واقع در مشهد- حد فاصل پل 
حافظ و پل غدیر س��ازمان مدیریت پسماند شهرداری 
مش��هد برگزار می شود. از کلیه اعضای محترم تقاضا 
می ش��ود جهت اتخاذ تصمیم نسبت به موضوعات زیر 
در این جلس��ه حضور بهم رسانند.اعضای محترمی که 
ام��کان حضور آنه��ا در جلس��ه مقدور نمی باش��د می 
توانن��د حق رأی خود را به موج��ب وکالتنامه کتبی به 
فرد دیگ��ری محول نمایند که در ای��ن صورت  تعداد 
آراء وکالتی هر عضو حداکثر سه رأی و هر شخص غیر 
عض��و تنها یک رأی خواهد بود.اعض��ای متقاضی اعطاء 
نمایندگی به همراه وکیل مورد نظر خود باید از ساعت   
10   ت��ا   14   روز 98/2/25    ب��ه مح��ل دفتر ش��رکت 
مراجع��ه تا پس از تأیید وکالتنامه های مزبور توس��ط 
مق��ام مج��از ، ورقه ورود به مجمع ب��رای فرد نماینده 

صادر گردد.
دس��تور جلسه:- استعفاء دس��ت جمعی اعضای هیئت 
مدیره)بر اساس بند ط تبصره2 قانون بودجه سال 98 

کل کشور(
هیئت مدیره شرکت تعاونی خدمات مشاوره ای 

و  فنی مهندسی خدمات پشتیبانی اداری  کارکنان 
سازمان بازیافت و تبدیل مواد شهرداری مشهد

/ع
98
01
71
2

تخمی��ری  گازدار  دوغ  س��اخت  بهداش��تی  پروان��ه 
ب��ه تاری��خ  ب��ه ش��ماره 93/239247  گرماندی��ده 
1393/5/28 به ش��ماره پروانه بهداش��تی س��اخت 
50/17151 متعلق به ش��رکت صنای��ع غذایی گرینه 

مفقود شده واز درجه اعتبار ساقط گردیده است.

/ع
98
01
70
6

دی
قو

مف
ی 

گه
آ

ب��رگ س��بز خ��ودرو  س��واری س��ایپا 131se م��دل 
1396 ب��ه ش��ماره  پ��لاک 42 ای��ران 256 د 43 و 
M13/5835103  و ش��ماره شاس��ی  ش��ماره موت��ور 
NAS411100H1309698  ب��ه نام فاطمه دادمحمدی 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد .

/ع
98
01
71
1

دی
قو

مف
ی 

گه
آ

/ع
98
01
68
6

برگ س��بز خودروی س��واری پراید صبا  مدل 1382 
رنگ س��فید روغن��ی  ش��ماره موت��ور 00440504 و 
شماره شاسی S1412282906232 به شماره انتظامی 
913 و 95  ایران 36 به مالکیت منیره میش مس��ت 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.  دی
قو

مف
ی 

گه
آ

اصل شناس��نامه )برگ سبز( کارت و پلاک  کامیونت 
ون ت��ک کابین سیس��تم  نیس��ان 2400 به رنگ آبی 
مدل 1381 به شماره شاسی 00c85666 و به شماره 
موتور 00187573  و به شماره پلاک 122 ب21 ایران 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشند.

/ع
98
01
70
7

دی
قو

مف
ی 

گه
آ

 206TU5 برگ سبز سند کمپانی کارت  خودروی پژو
م��دل 1392 رنگ س��فید روغنی به ش��ماره انتظامی 
445ب99 ایران 74 شماره موتور 160B0019332 و 
شماره شاسی NAAP13FEXDJ450991 به مالکیت 
کاظ��م جنتی یگانه مفق��ود گردیده و از درجه اعتبار 

ساقط می باشد.  /ع
98
01
68
4

دی
قو

مف
ی 

گه
آ

مدرک فارغ التحصیلی اینجانب فاطمه شکیبائی 
 3610132493 ش  ش��ماره  محم��د  فرزن��د 
کارشناس��ی  مقط��ع  در  زاه��دان  از  ص��ادره 
ارش��د رش��ته زبان و ادبیات فارس��ی صادره 
از واحد دانش��گاهی مش��هد اصل دانش��نامه 
مفقود گردیده اس��ت و فاقد اعتبار می باشد. 
از یابن��ده تقاضا می ش��ود اصل م��درک را به 
دانش��گاه آزاد اس��لامی مش��هد ب��ه نش��انی: 
امامی��ه42 س��ازمان  امامی��ه،  بل��وار  مش��هد 
مرکزی دانش��گاه آزاد اس��لامی مش��هد اداره 
نمایی��د.  ارس��ال  التحصی��لان  ف��ارغ  ام��ور 

/ع
98
01
68
5

لی
صی

تح
ک 

در
ن م

دا
فق

ی 
گه

آ

عمومی  و  عادی  عمومی  مجامع  دعوت  آگهی 
طوس  کفش  چابك  تولیدی  شرکت  العاده  فوق 
)سهامی خاص ( به شماره ثبت 9643 و شناسه 

ملی 10380253840
تولیدی  شرکت  سهامداران  کلیه  از  وسیله  بدین 
ثبت  شماره  به   ) خاص  )سهامی  طوس  کفش  چابك 
9643 و شناسه ملی 10380253840 دعوت میگردد 
تا در جلسه مجمع عمومی عادی که راس ساعت 10:00 
صبح مورخ   1398/02/31  به نشانی مشهد شهرک 
صنعتی توس ، فاز یک ، تلاش شمالی 5 ، تلاش 5/6 
 ، طوس  کفش  چابك  تولیدی  شرکت    245 قطعه   ،

تشکیل  میگردد حضور بهم رسانند . 
دستور جلسه مجمع عمومی عادی  :  

1 – انتخاب بازرسین شرکت   
2- انتخاب روزنامه کثیرالانتشار

3- تصویب صورتهای مالی 
همچنین مجمع عمومی فوق العاده شرکت تولیدی 
چابك کفش طوس )سهامی خاص ( به شماره ثبت 

9643 و شناسه ملی 10380253840  نیز در همان 
مکان و در همان تاریخ در ساعت 11:00 صبح برگزار 

خواهد گردید .
دستور جلسه مجمع عمومی فوق العاده  :  

1 – افزایش سرمایه
/ع هیئت مدیره شرکت

98
01
72
0

تی
جن

ن 
یما

: ا
س 

عک
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فرهنگ و هنر

نقدى بر عملكرد رسانه ملى

احترام به مخاطب وظيفه مديران تلويزيون است
سهم مدافعان حرم از نمايشگاه كتاب

«مجيد بربرى» ركورد زد

فرهنگ و هنر: حذف ناگهانى برنامه «ماه 
ماه» در يكــى از طلايى ترين بازه هاى زمانى 
اســتقبال مخاطبان از رســانه ملى، ضعف 
تلويزيون در حوزه «اطلاع رســانى» است يا بى احترامى به 

مخاطب ميليونى تلويزيون؟!
با خداحافظى احسان عليخانى در آيين اختتاميه پنجمين 
جشنواره تلويزيونى «جام جم» و قطعيت يافتن پايان يك 
دهه اســتمرار پخش برنامه رمضانى «ماه عسل» به عنوان 
مهم ترين برند شناسنامه دار تلويزيون در فهرست توليدات 
مناســبتى در يك دهه گذشــته، گزينه هــا و گمانه هاى 
متعددى هم مطرح شــد، اما ســرانجام اين زمان طلايى 
پخش در كنداكتور شبكه سه در نخستين شب ماه رمضان 
به بازپخش يك برنامه قديمى با ســوژه «تسهيل ازدواج 

جوانان» رسيد!
برنامــه تلويزيونى «ماه ماه» كه بنابر اطلاع رســانى روابط 
عمومى رســانه ملى قرار بود با اجــراى بنيامين بهادرى 
جايگزين ماه عســل شود، تنها ســاعتى مانده به پخش 
نخستين قسمت، از كنداكتور حذف شد تا موج گمانه زنى ها 
و حاشيه ســازى ها در فضاى رســانه اى آغاز شود؛ موجى 
كه اتفاقاً اين بار به فضاى مجازى و شــبكه هاى اجتماعى 
محدود نماند و رســانه ها و خبرگزارى هاى رسمى را هم 
دربر گرفت؛ برخى از انصراف خود بنيامين و تن ندادنش به 
حساسيت هاى حضور در يك برنامه زنده نوشتند و ديگرانى 
در مقابل، از مخالفت هاى پشت پرده مديران ارشد شبكه و 
معاونت سيما با اين حضور آن هم در دقيقه 90 خبر دادند؛ 
گمانه زنى هايى كه البته هيچ يك تا امروز به صورت رسمى 

تأييد نشده است. 

در چند سال اخير ساز وكار اطلاع رسانى رسمى رسانه ملى 
به چند شاخه تقسيم شده و در حال حاضر خبررسانى و 
شفاف سازى درباره تحولات مرتبط با هر يك از برنامه هاى 
تلويزيــون چهار متولى دارد كه حتــى در مواردى اجازه 
اظهارنظر درباره برنامه را بــه تهيه كننده هم نمى دهند؛ 
«روابط عمومى برنامه»، «روابط عمومى شبكه»، «روابط 
عمومى معاونت سيما» و «روابط عمومى رسانه ملى»! اما 
نكته عجيب اين اســت كه همه اين بخش ها پس از اين 
حذف ناگهانى سكوت كرده و اطلاعاتى در مورد اين اتفاق 
منتشر نكرده اند و فضا را براى حاشيه سازى باز گذاشته اند. 
ظاهراً اين بار هم ســازمان صدا و سيما مى خواهد رويكرد 
غلطش را مانند ماه هاى اخير در مواردى مانند تخلف در 
جشنواره جام جم، تعطيلى برنامه نود و جنجال بخت آزمايى 
ادامه دهد. در مرور تمام اين حاشــيه ها آنچه بيش از هر 
چيز به چشــم مى آيد، جاى خالــى موضع گيرى قاطع 
متوليان روابط عمومى رســانه ملى است كه مى توانند با 
موضع گيرى بموقع مانع از انتشــار شايعه ها شده و مقابل 
حاشيه ســازى و جنجال بايستند. بســيارى اين سكوت 
را ضعف تلويزيون در حوزه «اطلاع رســانى» و زمينه ساز 
حاشيه ســازى در يكــى از طلايى تريــن بازه هاى زمانى 
اســتقبال مخاطبان از رسانه ملى دانستند.  جدا از اينكه 
كدام الزامات رســانه اى و تصويرى يا سياست فرهنگى و 
انديشه مديريتى، تلويزيون را به انتخاب بنيامين بهادرى 
به عنوان مجرى برنامه افطارى ماه رمضان رســانده بود، 
آنچه در اين ميانه مغفول مانده است پاسخگويى درست و 

صحيح به مخاطب است.
درست اســت كه چند روز گذشته پس از جنجال هاى 
تعطيلى ناگهانى برنامه «نود» و همچنين حاشــيه هاى 
مســابقه «برنده باش» شــوراى نظارت بر صداوسيما 
اعــلام كــرد تعطيلى برنامه هــا از اختيــارات مديران 
صداوسيماســت، اما بهتر بود به مديران صدا و ســيما 
يادآورى مى شد كه پاســخگويى در مورد انتخاب هاى 
عجيب و غريب و بعد حذف هاى ناگهانى هم از وظايف 
همين مديران اســت. وظيفه بسيار مهمى كه در قبال 
مخاطبان صدا و سيما داشته و جزو بديهى ترين اصول 

رسانه است.

فارس: مسئول غرفه نشر دارخوين گفت: 59 
عنوان كتاب در مورد مدافعان حرم است كه 
با اســتقبال خوبى مواجه شدند. براى مثال 
در نمايشگاه امســال 4000 نسخه كتاب «مجيد بربرى» 

فروخته شد.
در آخرين روز از ســى و دومين نمايشگاه كتاب تهران 
لابــه لاى غرفه هايى كه كتاب هاى مربوط به شــهدا را 
منتشــر مى كنند، مى گشــتم. كتاب هايى كه در مورد 
شــهداى مدافع حرم منتشــر شــده اند نظر مرا جلب 
كرد و ناخودآگاه به ياد روزهايى افتادم كه اين شهداى 
عزيز در ابتداى جنگ سوريه چقدر غريبانه به شهادت 
مى رســيدند، اما به دلايل امنيتى كــه آن زمان اقتضا 
مى كــرد نه تنها يك خبر يك خطى نمى شــد از آن ها 
منتشر شود، بلكه حتى گاه محل شهادتشان روى سنگ 

مزار نوشته نمى شد.
حالا به بركت خونشــان و عزت و آبرويى كه در راه دفاع از 
عقيله بنى هاشم به دست آوردند، مخاطبانى تنها براى خريد 
كتاب مخصوص به زندگى اين عزيزان به نمايشگاه آمدند. 
اما واقعاً چقدر زندگى و حركت و هدف اين شهدا توانسته 
درست تبيين شــود و چه مقدار مديران نشر ها به سمت 

پرداختن به اين موضوع گرايش پيدا كردند؟
در همين زمينه دقايقى را در انتشــارات شهيد كاظمى 
گذراندم  و با آقاى خليلى مدير اين نشر صحبت كردم. 
خليلى مى گويــد: « اســتقبال از كتاب هاى با موضوع 
مدافعان حرم  بيشــتر از كتاب هاى دفاع مقدس است، 
شــايد به اين دليل كه شــهداى به روزترى هستند و 

ارتباطشان با مردم محله شان تازه تر است».

ســرى هم به سراغ نشر شهيد ابراهيم هادى زدم. نماينده 
اين نشر در غرفه نيز مى گويد: «ما پنج عنوان كتاب در مورد 
شــهداى مدافع حرم داريم كه يك عنوان آن در نمايشگاه 
امســال با موضوع زندگينامه شهيد فانوسى، جديد است. 
«پســرك فلافل فروش» در خصوص زندگينامه «شهيد 
هادى ذوالفقارى» هم پرفروش ترين كتاب سال گذشته مان 

بوده است»  .
در حين گشــتن ميان غرفه ها، ابومهــدى المهندس، 
فرمانده نيروهاى حشد الشــعبى را ديــدم كه او نيز به 
نمايشــگاه كتاب تهــران آمده بود. نظــر او را در مورد 
وضعيت  كتاب هايى كه ديده جويا مى شــوم. ابومهدى 
كوتاه پاســخ داده و مى گويد: «كتــاب هاى مربوط به 
شهدا و بخصوص مدافعان حرم بسيار باارزش است. من 
ســه چهار كتاب در اين خصــوص خواندم. تأكيد دارم 
بخشــى از اين كتاب ها بايد در عراق ترجمه شــوند و 
به خانواده شــهداى عراقى قول دادم از شــهداى آن ها 
نيز كتبى توليد شود. همچنين كتاب هايى در خصوص 
ايرانى ها و شــهداى حزب االله كه در عراق شهيد شوند 

در عراق منتشر خواهيم كرد».
پس از صحبت با فرمانده حشدالشــعبى عراق سرى به 
نشــر «دارخوين» زدم. مسئول غرفه در خصوص تعداد 
كتاب هايشــان با موضوع مدافعان حرم مى گويد: «59 
عنوان كتاب در مورد مدافعان اســت كه با اســتقبال 
خوبى روبه ر و شــدند. براى مثال در نمايشــگاه امسال 
4000 نســخه كتاب «مجيد بربرى» فروخته شــد كه 
مربوط به شهيد مجيد قربانخانى است. قيمت اين كتاب 
14 هزار تومان اســت و با توجه بــه اينكه توليد كتاب 
براى سه سال پيش است و قيمت كاغذ 6 برابر شده اما 

ما افزايش قيمت نداشتيم».
مدير انتشارات يا زهرا(س) كه چهار عنوان كتاب با موضوع 
مدافعان حرم در توليداتش دارد، مى گويد: «متأســفانه ما 
سالى يك عنوان توليد داشــتيم كه آمار كمى است، زيرا 
تمركز ما بيشتر روى موضوع دفاع مقدس است، اما همين 
تعداد كم هم مورد اســتقبال خوبى قرار گرفته است. مثلاً 
كتاب «زير تيغ» يك ماه پس از توليد به چاپ دوم با تعداد 

5000 نسخه رسيد».

كتابنقد

خبر

انتشار تذكر برجامى رهبر انقلاب
«گفتم اعتماد نكنيد» كتاب مى شود

نكنيد؛  اعتمــاد  «گفتــم  فارس: 
بازخوانى مســتند و جامع تدابير، 
بيانات و نقدهاى مقام معظم رهبرى 
دربــاره مذاكرات هســته اى دولت 
اعتدال» بزودى توســط انتشارات 

شهيد كاظمى منتشر مى شود.
اين كتاب تنها گردآورى ساده بيانات مقام معظم رهبرى نيست، بلكه كوشيده 
شده كه در آن منطق مواجهه رهبرى با مسئله هسته اى را به تصوير بكشد. 
علاوه بر اين، بيانات معظم له بر اســاس رويدادهاى تاريخى در ســير پرونده 
هسته اى، مستندسازى شده است. با گردآورى برخى مستندات، به نوعى شرح 
و تبيين بيانات صورت گرفته اســت. اين بخش هــا با عنوان «درنگ» از نظر 
خوانندگان خواهد گذشت كه در واقع نوعى زمينه شناسى و بسترهاى تاريخى 
– سياسى ايراد بيانات مقام معظم رهبرى به شمار مى آيند. مستندسازى بيانات 
رهبرى در طول مذاكرات هســته اى، به نوعــى تاريخ نگارى پرونده مذاكرات 

هسته اى در دولت يازدهم است.
در فصل نخست با عنوان «تحليل كلان از شرايط كنونى كشور» رويكرد كلان 
رهبرى در تحليل مسائل پيش روى نظام اسلامى و منطق مواجهه با هر مسئله 
روشــن مى گردد. مقام معظم رهبرى با تحليلى كلان از وضعيت تاريخى – 
تمدنى انقلاب، به عوامل راهبردى شكست و پيروزى در مواجهه هاى تمدنى 
اشاره مى كنند و عنصر «سنت هاى الهى» را به عنوان عنصرى تعيين كننده 

براى پيروزى جبهه حق بر باطل معرفى مى كند.
فصل دوم با عنوان «دو نگاه كلان براى حل مشــكلات كشــور» به معرفى 
دو رويكرد كلان مديريتى در كشور اشــاره دارد كه هر يك راهبرد خروج از 
مشكلات را در مسئله اى ويژه مى بينند. مقام معظم رهبرى به معرفى اين دو 
رويكرد و نتايج هر يك مى پردازند. مسئله هسته اى نيز يكى از مسائلى است كه 
مبتنى بر هر رويكرد، سرنوشت متفاوتى خواهد يافت. اين فصل نشان مى دهد 
چرا دولت همه تخم مرغ هاى خود را در سبد مذاكرات هسته اى چيده است و 

خطاى راهبردى او در اعتماد و اتكاى بى حساب به غرب بوده است.
فصل ســوم با عنوان «تحريم؛ از تهديد تا فرصت» به مهم ترين مسئله اى كه 
موجب گرايش دولت به سمت مذاكرات هســته اى شد، مى پردازد. دولت با 
هدف رفع تحريم، براى ايجاد گشــايش اقتصادى قدم در مسير مذاكره نهاد، 
ولى تحليل صحيحى از ماهيت و آثار تحريم و شيوه هاى درست مقابله با آن 
نداشت. مقام معظم رهبرى بارها كوشيدند تحليل جامعى از ماهيت تحريم 
و شــيوه هاى واقعى مقابله با آن ارائه دهند كه اگــر اين بيانات با دقت فهم 
مى شد، انتخاب هاى ديگرى در پرونده هسته اى داشتيم. فصل چهارم با عنوان 
«نقد رويكردهاى كلان و عملكرد دولت در سياست خارجى» آسيب شناسى 
هاى راهبردى رهبرى معظم انقلاب نســبت به نگاه كلان دولت به سياست 
خارجى، آمريكا و رابطه با غرب است.  فصل پنجم با عنوان «تدابير مقام معظم 
رهبرى در حوزه سياست خارجى، مذاكرات هسته اى و برجام» مهم ترين فصل 
كتاب را تشكيل مى دهد. به نوعى فصل هاى قبل همه مقدمات رسيدن به اين 
فصل بودند. در اين فصل تدابير سه گانه مقام معظم رهبرى نسبت به مذاكرات 
هسته اى در مراحل پيش، حين و پس از مذاكرات و نيز آسيب شناسى جامع 
ايشان نسبت به برجام بيان مى شود. اما فصل آخر با عنوان «پيش بينى افول 
آمريكا» در حقيقت نشــان دهنده تصويرى از صحنه كلان مناسبات ايران و 
آمريكاست.اساس مذاكرات هسته اى مبتنى بر پيش فرض گرفتن قدرت مطلقه 
آمريكا در صحنه جهانى بوده است، اما مقام معظم رهبرى نشان مى دهند ما نه 
تنها در موضع انفعال نسبت به آمريكا قرار نداريم كه در چالشى 40 ساله آمريكا 
را به نقطه افول نزديك كرده ايم. اين نتيجه گيرى و تحليل در فضايى صورت 
مى گيرد كه برخى برجام را كرنش و انفعال ايران در برابر آمريكا مى دانستند 
و بــر اين باور غلط بودند كه آمريكا با ابزار تحريم و تهديد مى تواند ايران را از 
صحنــه بين المللى به كلى محو كند، پس بايد به او امتيازهاى گزاف داد تا از 
نابودى در امان ماند.  كتاب «گفتم اعتماد نكنيد» در 400 صفحه و به همت 
دفتر مطالعات گفتمان انقلاب اسلامى تدوين شده است كه بزودى از سوى 

انتشارات شهيد كاظمى منتشر و روانه بازار مى شود.

آغاز نگارش فيلمنامه سريال «شهيد بهشتى» 
فرهنگ و هنر: معاون فرهنگى و 
آموزشى بنياد شهيد و امور ايثارگران 
اعلام كرد: در مذاكره با مســئولان 
فرهنگــى قوه قضائيه، مقرر شــد 
نگارش فيلمنامه سريالى با محوريت 
شهيد بهشتى و شهداى هفتم تير 
تا سال آينده نهايى شــود. به گزارش باشگاه خبرنگاران پويا، حجت الاسلام 
محمدحسن كاويانى راد، معاون فرهنگى و آموزشى بنياد شهيد و امور ايثارگران 
در جلسه مشترك با حجت الاسلام هادى صادقى معاون فرهنگى قوه قضائيه 
و حسين كرمى رئيس مركز سيما فيلم، از نگارش فيلمنامه نهايى سريالى با 
محوريت شهيد بهشتى و شهداى هفتم تير تا سال آينده خبر داد. وى ادامه 
داد: در اين نشســت مقرر شد اين سريال در گروه الف ويژه مركز سيما فيلم 
پخش شود، همچنين طرح اوليه و پژوهش هاى صورت گرفته در خصوص اين 
سريال مورد بحث و بررسى قرار گرفت. اين سريال تلويزيونى به تهيه كنندگى 
محمدرضا شفيعى و با همت بنياد شهيد و امور ايثارگران، سازمان صداوسيما و 
قوه قضائيه تدوين و با مشاركت ساير دستگاه ها از جمله آستان قدس رضوى، 

استاندارى و شهردارى اصفهان در سطح الف ويژه توليد مى شود.

عكس هاى عكاس خراسانى
در سرزمين ژرمن ها

فرهنــگ و هنر: ســه عكس از 
هشت عكس عكاس خراسانى مورد 
پذيرش گروه راوى بيستمين مسابقه 
و نمايشــگاه بين المللى عكاســى 
 German International
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قرار گرفت. به گزارش واحد خبر روابط عمومى و امور بين الملل خانه عكاسان 
جوان، در اين مسابقه كه به شكل سالانه و در چهار بخش رنگى و سياه و سفيد، 
طبيعت و مســافرتى برگزار مى شود، سيدجليل حسينى زهرايى از عكاسان 
فعال خراسانى با هشت عكس در صدر اين رقابت جهانى قرار گرفت.  از ميان 
21 هزار و 993 عكس دريافتى از 2907 عكاس از 118 كشــور جهان، تعداد 
710 عكس از 228 عكاس از 74 كشــور به نمايشگاه راه يافت. گفتنى است 
سيدجليل حسينى زهرايى متولد 1342، از سال 1356 فعاليت عكاسى خود 
را در زمينه مســتند اجتماعى و ورزشى شروع نموده است. وى آموزش ديده 
دوره هاى يكساله عكاسى و فيلمسازى در انجمن سينماى جوانان مشهد است 
و از ابتداى دهه 70 ســابقه همكارى با مطبوعــات از جمله روزنامه قدس و 
همچنين حوزه هنرى خراسان، سينما، تئاتر و تلويزيون را در كارنامه دارد. وى 

هم اكنون مدرس عكاسى در دانشگاه هاى مشهد است.

قائم مقام بنياد سينمايى فارابى در گفت و گو با «قدس» مطرح كرد

ضرورت سهم  اكران بيشتر براى فيلم هاى  فرهنگى

ايبنــا: دوره دو جلدى كتاب «تذكره الاوليا» اثر عطار نيشــابورى با 
تصحيح محمدرضا شفيعى كدكنى تنها در نمايشگاه كتاب تهران حدود 

400 ميليون فروش داشته است.
 اوايل ســال 98 بود كه خبر انتشار «تذكره  الاوليا» عطار نيشابورى با 
مقدمه، تصحيح و توضيحات محمدرضا شــفيعى كدكنى در رسانه ها 
منتشــر شد، خبرى كه دست به دســت در فضاى مجازى چرخيد و 
خيلى ها لحظه شمارى مى كردند تا نمايشگاه برسد و بتوانند اين كتاب 

را خريدارى كنند.
بر اساس اعلام مسئولان انتشارات سخن، علاقه مندان در سى ودومين 
دوره نمايشگاه كتاب تهران، حدود 1500 دوره از اين كتاب را خريدارى 
كرده اند كه با توجه به قيمــت 300 هزار تومانى اين كتاب (البته در 
نمايشگاه با قيمت 255 هزار تومان عرضه شد) مى توان با يك ضرب 
و تقسيم ساده به فروش 383 ميليون تومانى رسيد؛ اين يعنى چيزى 

حدود نيم درصد از تراكنش هايى كه در اين دوره از نمايشــگاه انجام 
شده است.

از استقبال خوب مخاطبان در نمايشگاه كتاب تهران كه فاصله بگيريم، 
گويا هنوز چاپ جديد اين كتاب به دليل مشكلات كاغذ وارد پخش و 
كتاب فروشى ها نشده است؛ با اين حال قرار است كه چاپ جديد نيز با 
همان قيمت 300 هزار تومان اما در شــمارگان 3300 نسخه از سوى 

انتشارات سخن راهى بازار نشر شود.
در بخشــى از متن ســپاس نامه دكتــر شــفيعى كدكنى در كتاب 

«تذكره الاوليا» آمده است:
«نمى خواهم بگويم در مورد تذكره الاوليا شــق القمر كرده ام، ولى 
حدود 50 ســال، يكى از دغدغه هاى عمرم گردآورى نســخه هاى 
كهن و اصيل تذكره، حدود 40 نســخه، بوده اســت و ســال ها و 
ســال ها آن را در دانشگاه تهران تدريس كرده ام و حدود 30 سال 

سرگرم تصحيح و آماده ســازى آن بوده ام و كوشيده ام تمام منابع 
موجود و محتمل فارســى و عربى خطى و چاپى را درباره اين اثر، 
از سراســر جهان به دست آورم و در تمام «مولكول هاى معنى دار» 
آن تأمل كنم و هرگاه اندك ترديدى روى نمود، تمام منابع گفتار 
عطار و سرچشــمه هاى آن را در آثار بى شــمار پيشينيان او مورد 

جست وجو قرار دهم».
پيش از اين كتاب، مقدمه، تصحيح و تعليقات محمدرضا شــفيعى 
كدكنى از «الهى نامه»، «مصيبت نامه»، «مختارنامه» و «اسرارنامه» 
عطار نيشابورى، «اين كيمياى هستى؛ درباره حافظ»، «شعر معاصر 
عرب ما»، «رستاخيز كلمات»، «زبان شعر در نثر صوفيه: درآمدى 
به سبك شناسى نگاه عرفانى»، «درويش ستيهنده از ميراث شيخ 
جام» و «در هرگز و هميشه انسان: از ميراث عرفانى خواجه عبداالله 

انصارى» از سوى انتشارات سخن منتشر شده بود.

ادبيات

فروش 400 ميليونى 
«تذكره الاوليا» با تصحيح

شفيعى كدكنى 

 فرهنگ و هنر/ زهره كهندل  نگاهى به آمار 
فروش فيلم هاى سينمايى در سال هاى اخير نشان 
مى دهد كه سهم فروش فيلم هاى كمدى بسيار 
بالاتر از فيلم هاى اجتماعى بوده اســت. اگرچه 
در مواردى معدود، فيلم هاى خوب و اســتاندارد 
اجتماعى كه در جشنواره هاى داخلى و خارجى 
تحسين شده و جوايزى را كســب كرده بودند، 
توانســتند همتراز با فيلم هاى كمدى به فروش 
برسند، اما ضمانت ســودآورى فيلم هاى كمدى 
در گيشه سبب شــده كه برخى كارگردان هاى 
شــناخته شده به سراغ فيلم ســازى در اين ژانر 
بروند. با وجود اينكه ســهم فيلمسازان اجتماعى 
در كشــورمان بيشتر از فيلمسازان كمدى است، 
اما سبد اكران سينماهاى كشور بيشتر در اختيار 
فيلم هاى كمدى است و سهم بيشترى از فروش 
را به دســت مى آورند. درباره اينكه چرا فيلم هاى 
اجتماعى به نســبت فيلم هاى كمــدى، توفيق 
كمتــرى در گيشــه دارند و اينكه آيــا مافيايى 
در اكــران وجود دارد كه ســانس هاى طلايى و 
سالن هاى خوب را به فيلم هاى كمدى مى دهد با 
حبيب ايل بيگى، قائم مقام بنياد سينمايى فارابى 

گفت و گو كرديم كه مى خوانيد: 

 بــا توجه به اينكه گرايش بســيارى از 
است،  اجتماعى  فيلم  ساخت  فيلمسازان، 
اما اين فيلم ها سهم فروش زيادى در گيشه 

ندارند، دليلش چيست؟
بيشتر سهم سينماى ايران را فيلم هاى اجتماعى 
تشــكيل مى دهد، فيلم هاى اجتماعى به نسبت 
فيلم هاى تاريخى، تخيلــى و جنگى به امكانات 
زيادى نياز ندارد، چون در موقعيت و زمان كنونى 
قابل ساختن است. اگرچه ساخت فيلم اجتماعى 
دشــوارى هاى خودش را دارد، امــا هزينه هايى 
كــه بر فيلم تاريخى و جنگى مترتب اســت، بر 
فيلم اجتماعى نيســت. از ميان فيلم هايى كه در 
طول يك سال ســاخته مى شود سهم فيلم هاى 
اجتماعى بــالاى 60 درصد اســت. دليل اينكه 
فيلم هاى اجتماعى سهم بالايى در فروش ندارند، 
اين اســت كه گرايش مردم به سمت فيلم هاى 
كمدى است و اين در بسيارى از كشورهاى دنيا 
وجود دارد، يعنى فيلم هاى كمدى معمولاً سهم 
بيشترى از فروش داشتند و فيلم هاى اجتماعى 
به دليل تم تلخ و موضوعاتشان، كمتر مى توانند 
كســانى را كه براى سرگرمى به سينما مى روند، 
جذب كنند. البته ســال گذشته فيلم «مغزهاى 
كوچك زنگ زده» فروش خوبى داشــت و امسال 
هم فيلم «مترى شــيش و نيم». به نظرم مشكل 
امروز ما اين اســت كه به مــردم آموزش نداديم 

بايد فيلم استاندارد را بپذيرند. هر تصويرى، فيلم 
نيست و هر فيلمى، سينما نيست. بسيارى مواقع 
فيلم هايى را مى بينيم كه استانداردهاى سينمايى 
را رعايت نكردند، ولى در شرايطى كه وجود دارد 
و با حمايت هايى كه صورت مى گيرد، اين فيلم ها 
خودشــان را به جاى سينما قالب مى كنند. فيلم 
بايد براى پرده عريض باشد. بسيارى از فيلم ها، 
ملودرام هايى هستند كه اصلاً جايشان روى پرده 
سينما نيست و در حد فيلم تلويزيونى و تله فيلم 
هســتند. بايد به مردم آموزش داد تا سليقه شان 
ارتقا يابد، اينكه هر فيلمى را سينما ندانند و هر 
چيزى به عنوان فيلم سينمايى به آن ها تحميل 

نشود. 

 آيا مافيايى در اكران فيلم ها وجود دارد و 
اين مافيا، مسير سينما را مشخص مى كند؟

گردش مالى سينماى ما آن قدر نيست كه بگوييم 
مافيا در اكران وجود دارد؛ مافيا براى گردش هاى 
مالى خيلى بالاســت. كل گردش مالى صنعت 
ســينماى ايران در سال گذشــته 260 ميليارد 
تومان بوده اســت، در حوزه هايى همچون بخش 
بازرگانى و صنعت، آن قدر گردش مالى بالاســت 
كه با اين رقم  ها قابل قياس نيست. البته صنعت 
ســينما در ســال هاى اخير رونق خوبى گرفته 

اســت. از سال 93 به بعد رشد خوبى را در تعداد 
بينندگان، سينما ها و ميزان فروش فيلم ها شاهد 
بوديم. امســال هم پيش بينى مى شود كه فروش 
سينماى ايران، فروش خوبى باشد، ولى فروش به 
تنهايى معيار مناسبى براى ارزيابى سينماى ايران 

نيست كه بگوييم وضعيت سينماى ما خوب است 
يا بد؟! همه تلاش مى كنند كه بيشترين سهم و 

فروش را در اكران داشته باشند. 

شــما به تبعيض مثبت در اكران براى   
فيلم هاى خوب و استاندارد قائل هستيد؟

معتقدم كــه بايد براى فيلم هاى اســتاندارد و 
خوب، شــرايط ويژه اكران فراهم شود، اما نكته 
اينجاست كه سالن هاى سينما در اختيار بخش 
خصوصى اســت. وقتى توليد يــك فيلم تمام 
مى شــود تا زمان پروانه نمايش، ارشاد مى تواند 
دخالت كند يا فارابى مى تواند ســرمايه گذارى 
كند، اما براســاس آيين نامه و مقررات، فرايند 
اكران به گونه اى است كه سينمادار بايد فيلمى 
را براى اكران در ســالن هايش بپســندد. اخيراً 
موضوع درجه بندى فيلم ها از ســوى ســازمان 
سينمايى مطرح شده اســت كه مى تواند يكى 
از اتفاقات خوب باشد. چنانچه اين درجه بندى 
بدرســتى انجام بگيــرد، بــراى فيلم هايى كه 
مســائلى را رعايت نكردند مى تواند محدوديت 
ايجاد كند و قطعاً سبب مى شود آثار مناسب تر 
براى خانواده ها، ســهم بيشــترى را در اكران 
بگيرنــد. اميدوارم كه اين درجه بندى درســت 

اجرا شود. 

 چطور بايد اعمال سليقه را در درجه بندى 
فيلم ها به حداقل رساند؟

معمولاً سليقه از سوى افراد اعمال مى شود، ولى 
اگر سازوكار مناسبى براى گروهى كه درجه بندى 
را انجام مى دهند وجود داشــته باشد و اين گروه 
از كارشناســان و متخصصان حوزه هاى مختلف 

باشند، فكر مى كنم كه اتفاق خوبى رخ مى دهد.

 رويكــرد بنياد ســينمايى فارابى براى 
فيلم ها  از  برخــى  روى  ســرمايه گذارى 
چيســت؟ مثلاً اين بنياد از ساخت فيلم 
تختى كه بودجه هشــت و نيم ميلياردى 
داشت، حمايت كرد اما اين فيلم در گيشه 

زير 2 ميليارد فروخته است؟
اگر بنا باشد كه فقط فروش در اكران را ملاك قرار 
دهيم، ممكن است فكر كنيم كه جايى شكست 
خورديم يا برنده شديم. به نظرم بسيارى از فيلم ها 
بايد ساخته شوند چون اين فيلم ها در طول تاريخ 
مى مانند و خواهند ماند. اين گونه نيست كه بگوييم 
تختى را نسازيم، شايد مخاطب نداشته باشد؛ اين 
نگاه غلطى است. اين معادله كه چنين فيلم هايى 
در گيشه موفق نيستند، بازى و دروغى است كه 
از سوى ســازندگان فيلم فارسى عنوان مى شود. 
فيلم فارسى سازان به فيلم هاى استاندارد، خوب و 
فرهنگى حمله مى كنند تا عرصه را براى خودشان 
خالى كنند. آنچه سينماى ايران را در دنيا مطرح 
كرده، فيلم هاى كمدى ســخيف نيست. اگر قرار 
بود كه سينماى ما، سينماى كمدى سخيف باشد 
نيازى نبود كه سينماى ورشكسته پيش از انقلاب 
را دوباره راه اندازى كنيم، همان ها بودند و داشتند 
ادامه مى دادند، درحالى كه انقلاب اسلامى منجر به 

تحول فرهنگى در سينماى ايران شد. 

 پس از اكران فيلم «شــبى كه ماه كامل 
شد» در جشــنواره فيلم فجر، در صفحه 
شخصى تان از اينكه بنياد فاربى نتوانسته در 
ساخت اين فيلم مشاركت داشته باشد اظهار 
حسرت كرديد، دليل اين حمايت نكردن چه 

بود؟
براى فيلم خانم آبيار در بخــش برآورد و ميزان 
حمايت به توافق نرسيديم، اين مسئله را در پستى 
كه گذاشــته بودم ننوشــتم و بسيارى استنباط 
كردند كه اين هــا نفهميدند چه فيلمنامه خوب 
و موضوع مهمى به دستشــان رســيده است. ما 
جلســات بســيار زيادى براى حمايت از ساخت 
فيلم «شــبى كه ماه كامل شد» با تهيه كننده و 
كارگردان اين فيلم داشــتيم، ولــى براى ميزان 

حمايت و ميزان بودجه فيلم به تفاهم نرسيديم.

برش

فيلم فارسى ســازان به فيلم هاى 
استاندارد، خوب و فرهنگى حمله 
مى كنند تا عرصه را براى خودشان 
خالى كنند. آنچه ســينماى ايران 
را در دنيــا مطرح كرده، فيلم هاى 
كمدى سخيف نيســت. اگر قرار 
بــود كــه ســينماى ما، ســينماى 
كمدى سخيف باشــد نيازى نبود 
كــه ســينماى ورشكســته پيش 
از انقــلاب را دوبــاره راه انــدازى 
كنيم، همان ها بودند و داشــتند 
ادامه مى دادند، درحالى كه انقلاب 
اسلامى منجر به تحول فرهنگى در 

سينماى ايران شد
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